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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 12 Nisan 2023 Çarşamba günü saat 13.30’da Ali Sami Yen Spor Kompleksi 
Nef Stadyumu Özhan Canaydın Konferans Salonu’nda yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Saygıdeğer katılımcılar, stat giriş kapımızdan gelen kayıtlara göre, 13.25 itibariyle 
oturumumuzda 69 divan üyemiz vardır. Açılış nisabımız mevcuttur. Bilgi olarak, toplantımızı 15 
kulüp üyemiz ve 6 basın emekçimiz izlemektedir.  
Toplantıyı açıyorum, müsaadenizle kürsüye geçiyorum. 
Değerli divan kurulu üyelerimiz, bizleri ekranları başında ve Galatasaray YouTube kanalından 
takip eden üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasaray’ımızın sarı kırmızı renklerine gönül 
vermiş, hayatlarını armaya adamış kıymetli taraftarlarımız. Cumhuriyetimizin kurucusu ebedi 
başkomutan, Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna yaşamlarını yitirmiş kahraman 
şehitlerimiz, Kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami Yen ve arkadaşları ile geçen 
toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz ve geçtiğimiz aylardaki elim deprem 
ve sel felaketlerindeki hayatlarını kaybetmiş canlarımız için sizleri saygı duruşuna davet 
ediyorum. Vefat listesi lütfen. 
4142 sicil numaralı divan kurulu üyemiz, duayen gazeteci-yazar, 2020 geleneksel medya dalında, 
Galatasaray ödülü sahibi, Orhan Karaveli, 4677 Avukat Turgay Sancakoğlu, 5658 Mehmet Tura 
Ulubil, merhum Başkanlarımızdan Dr. Ali Tanrıyar’ın muhterem eşi, 8210 sicil numaralı divan 
kurulu üyemiz Selma Tanrıyar, 8815 sicil numaralı divan kurulu üyemiz Nurten Kaptanoğlu, 
kulübümüzün 11649 sicil numaralı üyesi, Rıza Dünya Cemil Doğueri ve kulübümüzün son olarak, 
14303 sicil numaralı üyesi, gazeteci yazar ve psikolog Tolga Akyıldız. 
Buyurun oturabilirsiniz, ruhları şad olsun, hepsine Allah’tan rahmet diliyoruz. Müsaadenizle 
yerime geçiyorum. 
Saygıdeğer hazirun, bugün önemli bir Kulüpler Birliği Vakfının, Futbol Federasyonu ile yapacağı 
bir toplantı var. O yüzden gündemimize geçmeden önce, Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek 
bu toplantıya yetişmek için toplantımızdan erken ayrılacağı için, müsaadenizle ilk sözü ona 
vermek istiyorum. Buyurun Sayın Başkan. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Sayın Divan Başkanı, değerli divan kurulu üyeleri, çok sevgili başkanlarım, Galatasaray spor 
kulübünün çok değerli divan kurulu üyeleri, bizi televizyonlardan izleyen değerli 
Galatasaraylılar, Sayın basın mensupları, hepinize saygılarımı sunuyorum. 
Nisan ayı, 2023 senesinin Nisan ayı divan toplantısına hepiniz hoş geldiniz. Sayın Divan 
Başkanının da anlattığı gibi, bugün federasyonda çok önemli bir toplantı var. Toplantının 
gündemini hepiniz tahmin edersiniz. Güncel sorunlarla ilgili. Ayrıca önümüzdeki yılın 
organizasyonu ile ligin nasıl oynanacağı konusu ile ilgili toplantı var. 
Buna bağlı olarak şunu ifade etmek istiyorum. Her dönemde olduğu gibi, Galatasaray’ın başarılı 
olduğu dönemlerde, böyle rakiplerimizin, futbolla ilgili kişilerin, Galatasaray’a karşı tutumları 
var. Yani bunu yadırgamıyoruz. Neden? Çünkü, önceden bu böyleydi. Bugün de öyle. Dolayısıyla 
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çok sıkı bir mücadele zamanımız şimdi ve bu mücadeleyi de, sizlerin adına, Galatasaray adına 
veriyoruz. 
Burada bu mücadeleyi yaparken, değerli Galatasaraylılar, sizin destekleriniz, sizin bizi 
desteklemeniz, çok önemli. O kadar önemli ki, rakiplerimiz artık, futbolun sahada oynanmasının 
dışında, Galatasaray’ın her şeyiyle uğraşmaya başladılar. Bugünkü gazeteleri okuduysanız 
görmüşsünüzdür. Onun için, değerli Galatasaraylılar, benim sizden bir ricam var. Biz şunu bütün 
Türkiye'ye, bütün dünyaya ispatladık. Eğer birlik ve beraberlik içinde olursak, onlar ne yaparlarsa 
yapsınlar, boşuna. Onun için, ben özellikle bu dönemde, özellikle bu kritik dönemde, sezonun 
bitmesine yakın dönemde, tekrar ve tekrar aynı birlikteliği, beraberliği, bugüne kadar 
gösterdiğiniz, bize gösterdiğiniz desteği, göstermenizi sizden rica ediyorum. Çünkü biz sizden 
kuvvet alıyoruz. Siz bizi desteklerseniz, biz kendimizi en kuvvetli seviyede hissediyoruz. 
Toplantıdan Sayın Başkan ifade etti. 2 gibi ayrılma durumundayım. Elbette ki bazı sorularınız 
olacaktır. Arkadaşlarım cevaplamaya çalışacaklar. Onların cevaplayamayacağı, benim 
cevaplamam gereken sorularınız varsa da önümüzdeki, notları alacaklar ve önümüzdeki divan 
toplantısında da bütün sorularınızı tek tek cevaplayacağım. Hepinize saygılarımı sunuyorum. 
Tekrar hoş geldiniz, Sayın divan.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Başkana çok teşekkür ederiz. Bugünkü kulüpler birliği vakfı, Futbol Federasyonu ortak 
toplantısında da şimdiden başarılar diliyorum. 
Şimdi gündemimizle devam ediyoruz. Gündemimizi Divan Kurulu Yazman üyemiz, Sayın Nilüfer 
Sanvar okuyacak. Buyurun. 
 
Divan Yazmanı Nilüfer Sanvar 
Divan Kurulu.  
Gündem.  

1. Mart ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması.  
2. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması. 
3. Divan Kurulu Başkanlığı, 2022 yılı Faaliyet Raporunun sunumu. 
4. Galatasaray futbol alt yapısı ve Gündüz Kılıç Futbol Akademi sunumu. 
5. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 
6. Kapanış. 

 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler. Şimdi okunan gündemi oylarınıza sunuyorum.  
Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.  
Gündemin birinci maddesi ile devam ediyoruz.  
Mart ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. Ses kaydı çözümlenerek, kontrol 
edilip, gsdivan.com divan kurulu internet sitemize yüklenmiş olup, çözümlendiği ve siteye 
yüklendiği şekliyle, Mart ayı toplantı tutanağını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 
Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
Şimdi gündem dışı iki konumuz var.  
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Onunla ilgili ilk sözü, geçtiğimiz ay kaybettiğimiz Sayın Orhan Karaveli büyüğümüz için bir anma 
konuşması yapmak üzere, Galatasaraylılar Derneği Divan Kurulu Başkanı, yeni dönemde de 2 
yıllığına tekrar benim yönettiğim, naçizane yönettiğim divan kurulu seçimli toplantısında tekrar 
seçildi. Hem onu tebrik ediyoruz, hem de konuşmasını yapmak üzere kürsüye davet ediyorum. 
Buyurun. 
 
Reha Bilge  
Sayın Divan Başkanı, Sayın Kulüp Başkanı, Divan Kurulu, Yönetim Kurulu, değerli eski 
başkanlarım, Sayın Divan Başkanı bu konuşmayı yapmak üzere beni davet etti, bundan büyük 
onur duyduğumu dile getirmek isterim. 24 Mart 2023 günü, kulübümüzün üyesi, Orhan 
Karaveli’yi 93 yaşında kaybettik. 
2020 yılında, o yıl geleneksel medya dalında verilen Galatasaray ödülünü kazanmıştı. Bu ödül 
ona, Galatasaraylı olarak değil, Türkiye'nin ve Türk edebiyatının büyük bir yazarı olarak 
verilmişti. Karaveli, usta bir kalem, çok verimli bir yazar ve büyük başarılara imza atmış bir 
gazeteciydi. Çanakkale savaşını ve Atatürk’ün bu zaferdeki büyük rolünü, ondan, onun 
kaleminden okumak veya ondan dinlemek, inanılmaz bir mutluluk vermiştir. Çok küçük yaşlarda, 
Atatürk ile 3 kez karşılaşma fırsatını bulmuştu ve bu onun için, ömür boyu sürdürdüğü bir övünç 
kaynağıydı. 
Kulübümüzün kurulmasında büyük emeği geçen Tevfik Fikret, Ziya Gökalp ve Nazım Hikmet gibi, 
birbiriyle hiç bağdaşmayacak 3 değerli insanın, görüşleri, politik anlayışları birbirinden farklı 3 
insanın hakkında objektif, değerli kitaplar yazma başarısını göstermiş ve bununla da büyük bir 
saygı toplamıştı.  
Orhan Bey, sadece eserleriyle değil, beyefendi kişiliği, şimdi artık maalesef Türkiye'de az 
bulabildiğimiz nezaketi ve Türkçe sevgisi ile Türk kültür tarihinde, önemli bir yer tutmaya devam 
edecektir. Kulübümüzün 4142 numaralı üyesi Orhan Veli, aynı zamanda coşkulu bir Galatasaray 
tutkunuydu, hem de küçük yaşından itibaren. İzninizle onun bir kitabından bir bölümü 
okuyacağım. Spora yatkın hocalarımızın nöbetçi olduğu hafta sonlarında ve onların gözetiminde 
yanı başımızdaki Şeref Stadında maça giderdik. Tabii Galatasaray maçlarına. Katır Cemal’li, 
Boduri’li, Sarafim’li, Osman Faruk Adnan’lı, Galatasaray’ın maçlarına. Doğrusu o zamanlar pek 
fazla seyirci yoktu. Seyircisi yoktu Cimbomların, biz bir avuç kalırdık. Herkesin ayakta durduğu 
beton tribünlerde. Öğretmenlerimiz, re-re-re, ra-ra-ra, haydi bağırın diye bizi teşvik ederlerdi. 
Ama yanı başımızdaki Fenerli veya Beşiktaşlılardan çekindiğimizden sesimizi pek çıkartamazdık.  
Sayıca bizden kat kat üstün idiler. O nedenle çoğu zaman bir yanımıza yakışıklı boksör 
Galatasaraylı Kefeli, diğer yanımıza da yine hasta Galatasaraylı, gencecik çoban Mehmet 
pehlivanı oturturlardı. Bizler de onlardan aldığımız cesaretle, kıyameti kopartırdık. 
Orhan Bey’in bu tutkusu hiçbir zaman azalmadı. İleriki yaşlarda, eski stadımız, Ali Sami Yen Stadı 
yapılırken, arkadaşlarıyla para toplayarak, stadın yapılması için kulübe bağış yaptıklarını da 
biliyoruz.  
Değerli Galatasaraylılar, Orhan Bey gibi, büyük bir insanla, aynı büyük kulübün üyesi olmaktan 
her zaman gurur duydum ve bundan sonra da gurur duyacağım. 4142 numaralı üyemiz Orhan 
Karaveli’yi, adını hiçbir zaman unutmamak üzere, saygı, sevgi ve rahmetle anıyorum. 
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Burada bir kez daha anıyorum. Beni dinlediğiniz için, sizlere ve bu konuşmayı yapma fırsatını 
bana veren Divan Başkanına huzurlarınızda teşekkür ediyorum. Saygı ve sevgilerimle, efendim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Bizde Reha Bilge Başkanımıza, bir büyüğümüzü, büyük bir edebiyatçıyı, büyük bir Galatasaray 
sevdalısını, layığınca anma fırsatını tekrar verdiği için teşekkür ederiz. Şimdi ben kürsüye Sayın 
Aydın Okay’ı, davet etmek istiyorum. Buyurun. 
 
Aydın Okay 
Sayın Divan Kurulu Başkanı ve üyeleri, Sayın Kulüp Başkanım ve Yönetim Kurulu üyeleri, değerli 
divan üyelerimiz, kıymetli misafirlerimiz ve basın mensupları, sizleri sevgi ve saygıyla 
selamlıyorum. 
Bir aydır bu konuşmayı hazırlıyorum. Ama Sayın Başkanın programındaki değişiklik nedeniyle 
artık hazırladığım çalışma hiçbir işe yaramayacak. Çünkü mümkün olduğu kadar kısa sürede 
bitirip, Sayın Başkanın Galatasaray için çok önemli olan toplantıya yetişmesine daha fazla vakit 
kalmasını sağlamak amacıyla, zaman zaman İrfan abi sayesinde değişik toplantılarda divanda 
konuşmacı olma şansı yakalamıştım. Ama divan kurulu üyesi olduktan sonra, ilk konuşmada da 
lehte veya aleyhte bir şey söylemek veya bir fikir beyan etmekten ziyade, hatıra olarak 
bırakabileceğimiz bir şey yapabilir miyim diye düşündüm ve becermeye de çalıştım. 
Etiket üretiyorum, bunu herkes biliyor. Tasarım çok önemli. Tasarıma çok değer veriyorum. 
Galatasarayla ilgili birçok şeyde de tasarım yapıyorum ve bunu da çok değişik alanlarda, 
kolyeden, anahtarlığa kadar bunu uyguluyorum. Bu 20’nci şampiyonluğumuzdaki aldığımız 4 
yıldızın anısına yapılan 20 rozetin bir örneğidir. Böyle bir şey yaptım. Galatasaray’ın kokartı var. 
Bu kokartı 25 sene üye olduktan sonra bekledik, 25 sene sonra divan kurulu üyeliğine hak 
kazandık. Ve onun için de 25 tane kokart yapmaya karar verdik. Bu 25 tane kokart nelerden 
oluşacaktı? Gördüğünüz gibi, dış ambalajını yaptık, burada bir ön yüz ve arka yüzde, baskılı bir 
iş yaptık ve bir kaligrafiye vererek, üstteki numarayı koydurduk. 1/25 Ali Sami Yen’dir. 
Gördüğünüz gibi, bu da takdim kartıdır. Bu işi İngiltere’de bir firmaya yaptırdık. Bu firma, kraliyet 
ailesinin bütün bu tür işlerini yapan firma ve kimden, ne iş alırsa alsın, kraliyet ailesinin ilgili 
makamından olur almak zorunda ve son oluru da kraliçe ölmeden evvel, son oluru da 
Galatasaray kokartına verdi. Bu da acı mı dersiniz, tatlı mı dersiniz, tesadüf oldu ve 250 yıllık bir 
firmadan bahsediyoruz. Oraya da bu işi yaptırmak gerçekten çok zor oldu. Ve neticede de 
kokartımız ortaya çıktı. Bizim kendi planlamamıza göre, Aykut Başkanla bir düzenleme 
yapacaktık ama şimdi bu düzenlemenin hepsi ortadan kalktı. Onun için biz hemen kokartlarımızı, 
takdim etmek istiyoruz. Aykut Başkanımla beraber, çünkü planlama çok değişti. Buyurun Aykut 
Bey. Şeyden başlayalım efendim. Buyurun.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sevgili katılımcılar, Sayın hazirun, bizim planlamamız şu şekildeydi. Başkanlık sırasına göre, 
Kulüp Başkanlığı sırasına göre, yaşayan Başkanlar, sevgili Alp başkandan başlayarak, sevgili 
Özhan ağabeyimize, merhum başkanımızı temsilen oğlu Murat Canaydın’a, vermekti. Fakat 
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Dursun Başkanımız toplantıdan ayrılacağı için, sırada affınıza sığınarak bir değişiklik yapıyoruz. 
Dursun Başkanımıza takdim edip, ondan sonra onu uğurlayacağız.  
Başkanlarımızla devam ediyoruz. Sayın Alp Yalman, sevgili Alp Başkanımız.  
Merhum Başkanımız, ağabeyimiz sevgili Özhan Canaydın’ın anısına, oğlu Disiplin Kurulu üyemiz, 
sevgili Murat Canaydın kardeşimi davet ediyorum.  
Dursun Başkanımıza takdim ettik. Şimdi Divan Başkanlarımızla devam ediyoruz. Ben kürsüye 
Semih Haznedaroğlu Başkanımızı davet etmek istiyorum. Kıdem sırasıyla, kıdem değil de 
başkanlık, Divan Başkanlığı sırasıyla, benim de yanında yetiştiğim, sevgili İrfan Aktar Başkanımızı 
davet etmek istiyorum. Buyurun Sayın Başkan. 
Sevgili Eşref Hamamcıoğlu Başkan, İstanbul dönüşünde maalesef, yağmur, şiddetli bir yağmura 
ve otoyollarda da bir sel şeyi olduğu için, mazeretini belirtti. Onunkini ayrıca takdim edeceğiz. 
Şimdi bir numaralı Ali Sami Yen ve 10 numaralı Metin Oktay’ı da biz Divan Başkanlığı olarak 
teslim alıyoruz. Bir yazı ekinde kulüp birimlerine ileteceğiz. Müze, kulüp envanterine yani müze 
envanterine girmek üzere. O iki kokartı ayırdık. Burada. Şimdi bir toplu fotoğraf alabilirsek, 
sevgili Mehmet ağabeyi de davet edelim. Buyurun.  
 
Aydın Okay 
Bir dakika, ben bu konuya bir açıklık getirmek istiyorum. 9 kişi olabileceğini planladık, bugün için 
ve arka arkaya 3 toplantıda bu 23 tane rozetin, kokartın dağıtılabileceğini düşündük, onun için 
böyle yaptık. Çünkü, yoksa çok uzardı. Peki. Siz bilirsiniz. O zaman bir dahaki sefer toplu bir resim 
çektiririz. Teşekkür ederiz, sağ olun. Sağ olun. Bizi dinlediğiniz için teşekkür ederiz, sağ olun. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Kokart sunumu bitmiştir. Şimdi gündemimizle devam ediyoruz.  
Şimdi gündemimizle devam ediyoruz. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması.  
Saygıdeğer hazirun, bir üyemizden, yine bir üyemizle ilgili bir şikâyet dilekçesi geldi. Disiplin sevki 
ile ilgili. Bunun, divan iç tüzüğünün ilgili maddesi gereğince okunmasını talep ediyor ama biz 
bunu, burada ben özetleyerek, bahsediyorum. Bu konuda Divan Başkanlığımız disiplin sevkleri 
ve bunlarla ilgili evrakların dağıtımı konusunda yetkili olmadığından, açıkçası biz divan olarak bu 
topa girmiyoruz. Kendisi isterse, arzu ederse, bununla ilgili kulüp birimlerine dilekçe verebilir. 
Şimdi çok önemsediğim bir konu var. Son zamanlarda belli dolandırıcılık şebekeleri oluştu. Gerek 
insanlarımızın deprem hassasiyetini kullanıp, kulüp adına hediye paketleri, bağış paketleri 
olduğu, pazarladıklarını iddia eden ve kulübün onlara yetki verdiğini söyleyen, yine aynı şekilde, 
üyelik vaadiyle birtakım dolandırıcılık işlemleri ve en son da forma, imzalı forma veya belli kulüp 
ziyaretleri konusunda, divan üyesi olduklarını iddia eden ve kulüp yöneticilerinin, internet, resmi 
sitemizden kopyaladıkları isimlerini kullanarak ciddi bir sahtekârlık olayı var. Biz bunları ilgili 
kurum birimlerine ve suç duyurusunda bulunmak üzere, hem üyelerimiz ve hem kulüp hukuk 
birimi olarak, ilgili mercilere ilettik. Ama bu konuda üyelerimizin ve hatta taraftarlarımızın da bu 
dolandırıcılık işlemine maruz kaldıklarını tespit etmiş bulunuyoruz. Bu konuda, kulüp resmi 
kanalları dışında, ne üyelik, ne forma, ne deprem yardımı, bunlar resmi kanallardan 
yürümektedir. Ben bunu, bu açık ortamda özellikle ifade etmiş olayım.  
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Şimdi gündemimizin 3’üncü maddesi, Divan Kurulu Başkanlığı, 2022 faaliyet raporu sunumu. 
Müsaadenizle ben kürsüye geçeyim. 
Ben toplantı zamanlaması konusunda, çok hassas olduğum için, çok kısa bir sunum yapacağım. 
Sunumu akıtabiliriz herhalde. Biz genel kurulda fark etmişsinizdir, belki elinize geçmiş olabilir. 
Hem gsdivan.com internet sitemizde, hem de buklet olarak, divan faaliyet raporlarını 
yayınlıyoruz. Burada özellikle görsel materyal kullanıyoruz. Bu bukletin hazırlanmasında, emeği 
geçen divan kurulumuzdaki yardımcımız, Sayın Ebru Özçetin’e ben bir teşekkür etmek istiyorum 
huzurunuzda. Görsel tasarım ve bütün bu işin, yani %90’ı onun elinden çıkmadır. Hatta %100’ü. 
Evet, devam edelim. Okulumuzu ziyaretinde, Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ü görüyoruz. Yine Ali 
Sami Yen’den bir görsel, bizim önsözümüz. Burada o yıla ait divan kurulu aylık toplantının özet 
tablosu var. Burada neler var? Her ay ayın kaçında yapıldığı, hangi lokasyonda yapıldığı, ana 
gündem maddesi. Yine bizim konuşmacı sayımız ve toplantının total süresi ve bu toplantıda 
şayet alındıysa, alınan karar. Yine bu toplantıya katılan divan üyesi ve kulüp üyelerimiz. İki ayrı 
sütunda. Devam edelim.  
Geçelim. Diğer faaliyet ve yeni girişimlerde, tüzük komisyonları vardı, iki ayrı başkanlık 
döneminde. Yine divan.com yine uygulamasından ve divan kurulumuzdaki üye değişikliğinden, 
sizlerin oyladığı, bahsediyoruz. Devam edelim. Burada her toplantının özeti niteliğinde, divan 
kurulu başkanlığı, görüş ve önerilerimiz var. Görsellerle desteklenmiş. Geçelim bunları. 
Burada önceki slayta dönebilir miyiz? Bu fotoğrafı özellikle seçtik. Baba ve oğul diyelim yani, 
sevgili Gündüz Kılıç’la Metin Oktay’ın bir fotoğrafı, el ele tutuşmuşlar, büyük bir sevgi ve saygı 
var. Devam edelim. Divan kurulu istatistikleri olarak da ben burada başlıkları bahsedeceğim. 
Divan üyelerinin, kulüp üyelerine oranı, %27 bir oranımız. Son 10 yıldaki divana yeni üye katılımı. 
Devam. Yine burada divan yaş istatistiği, aynı zamanda kaydı kapalı ve cinsiyet kırılımı. Burada 
da bütün konuşmacılarımızın yönetim sunumları hariç, kim hangi ay, ne kadar ve total olarak ne 
kadar süre konuştu. Onun bir tablosu var. Yine yan tarafta da fotoğrafları var ve sunumumuz, 
kupalarımızın da sergilendiği, bir kuruluş yıldönümü toplantısında, bir son sözümüzle bitiyor. 
Benim kısa sunumum bu kadar, dinlediğiniz için, teşekkürler. 
Şimdi gündemimizin ana maddesi, geçmiş aylarda deprem nedeniyle ertelediğimiz, Galatasaray 
futbol alt yapısı ve Gündüz Kılıç futbol akademisi sunumu, sevgili Erden Timur bu sunumu 
yapacak. Ancak henüz divan üyesi olmadığı için ben bir usul olarak kendisinin divanda 
konuşmacı olması konusunu, oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile 
kabul edilmiştir. Buyurun Sayın Erden Timur. Kendisi de kulüpler birliği toplantısına 
başkanımızdan biraz daha sonra katılacağı için, ne zaman arzu ederse, ayrılabilir. Sunumdan 
sonra. Buyurun. 
 
Sportif A.Ş. Başkan Vekili Erden Timur 
Çok teşekkürler, öncelikle kusura bakmayın, ayrılmak durumunda kalacağım için. Sayın Yönetim 
Kurulu üyeleri, Sayın Divan Başkanım, divan üyeleri, saygıdeğer eski Başkanlarım, eski Divan 
Başkanları ve divan üyeleri, öncelikle böyle bir konu gündeme alınıp, bu konuda böyle bir sunum 
fırsatı olduğu için de herkese teşekkür etmek istiyorum. 
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Aslında çalışmaya, seçimden önce, bundan birkaç sene önce, daha doğrusu bir işte alt yapı 
reformu çalışması yapmak için başlamıştık. Şuradan okuyabileceğim için, ben şunu kapatayım, 
daha rahat olur. 
O dönemde de işte dünyadaki modelleri inceledik, araştırdık. Önceki yönetimlere bunları 
sunduk, bazılarını. Geçen dönem, Burak Elmas döneminde bir harekete geçmek gibi bir şey 
vardı, o sonra oluşmadı ve tabii ki işte seçimden sonra, Dursun Başkanımızın döneminde hemen 
harekete geçildi. Herkesin Galatasaray’da, tüm kulüplerde, en önemli şey olarak gördüğü konu, 
alt yapı, yıllardır farklı farklı hamleler yapılıyor ama tabii biz bir daha, bir yandan böyle hamleler 
yaparken, dünya da bambaşka bir yere gitmiş durumda. Ben sunumumu mümkün olduğu kadar 
özet, aslında çok uzun bir sunumun çok kısaltılmış bir hali, çünkü çok fazla vakit alacağı için, 
böyle dikkat süresi dahilinde sunmaya çalışacağım. Şimdiden teşekkür ediyorum, sabırlarınız 
için. Bu vizyonumuz aslında, oradan bahsedebiliriz. Avrupa’nın en önemli 10 akademisinden 
birisi olmak, vizyon, misyon ve strateji çalışması, sonradan çalıştaylarla veya daha geniş kapsamlı 
konularla daha da detaylandırılacak, aslında çünkü çok önemli. Ama strateji noktasında şunu 
söyleyebilirim. Orta vadede sadece gelir artırıcı anlamda değil ama dünyada da Galatasaray 
dendiğinde, sadece yarışmacı kulüp değil, dünyanın en önemli geliştirici kulüplerinden birisi 
olarak da adlandırılmak gerekiyor ki, bu gerçekten oyuncuları, buraya transfer etmek açısından, 
sadece iyi isim, yıldız oyuncular değil, genç oyuncuların da gelmesi açısından, en önemli husus. 
Çünkü scout ekibimizi çok geliştirdik. Farklı genç yetenekler buluyoruz ama Türkiye'ye gelmek 
konusu bir genç için, hâlâ soru işareti. Onu Galatasaray’ın geldiği nokta ile aşmamız gerekiyor. 
Evet, ligimizin de değerini artırmamız gerekiyor, o çok önemli. Hakikaten biz de 
toplantılarımızda bunu hep gündeme alıyoruz. Sadece Galatasaray için değil, Türkiye liginin 
değerini artırmak için neler yapılabilir, ama bir taraftan Galatasaray’ı da bu konuda 
ayrıştırmamız gerekiyor. O yüzden genel stratejimiz, Galatasaray evet, yarışmacı bir kulüp ama 
dünyanın sayılı geliştirici kulüplerinden birisi haline getirmek. Mesela Barselona da yarışmacı bir 
kulüptür. Burada neden ihtiyacımız var diye bir slayt var. Şundan dolayı, zaten biz gelirlerimizle, 
Avrupa'daki, herhalde şeyde, mali genel kurulda bunu anlatmaya çabalamıştım. Yine çok kısa 
olarak. Buradaki ilk 20 kulüp var, Deloitte Para Ligi diye bir lig’de. Bu ilk 20 kulübün arasına ilk 
başta girmek gerekiyor ve yine amacımız orada da ilk 10’da olmak. Ama bunu mevcut 
gelirlerimizle veya Türkiye'deki potansiyellerimizi geliştirerek yapabilmemiz için Türkiye 
ekonomisinin ilk 10 ekonomi arasına girmesi gerekiyor. Daha başka türlü rekabet edemiyoruz. 
Onun dışında faaliyet alanı dışında veya farklı gelir perspektifleri oluşturuyoruz. Bunlar da çok 
dediğim gibi detaylı ama konumuz alt yapı. Alt yapıda ancak biz diğer kulüplerden, daha fazla 
gelir elde edecek bir yapı oluşturabilirsek, bunu bir ekonomik başarıya çevirebiliriz. Buradaki 
örnek isimler, gördüğünüz gibi, yani oradan da şey yapıyorsunuz. Orada, mesela işte, tamamen 
alt yapısından yetişmiş ve 100 milyon üzeri değere çıkmış oyuncular. Bunlar. Bunlardan da 
özellikle yarışmacı kulüpleri seçmemizin sebebi şu. Yarışmacı kulüpler de aynı zamanda geliştirici 
olabiliyor. Bunu göstermek. Şu anki alt yapı düzenimizde, biz 20 kişi içerisinden, artık aday 
olacak U19 daki 20 kişiden 2 kişiyi bulmaya çalışıyoruz. Uluslararası alt yapı başarısı, bundan 7, 
8 yıl önce. 2 yılda bir sporcuyu A takıma çıkarmaktı veya en geç, en şey, 10 yıl önce diyebilirim. 
Şimdi artık yılda 2 oyuncu çıkartmak. Yani dolayısıyla, 20 kişide 2 kişi bulmaya çalışıyoruz. Bu 
aslında bir number game dedikleri bir matematik şeyi, sayı oyunu. Nasıl geliştirilebiliyor bu? O 
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20 kişilik tabanı 200’e çıkardığınızda, o 200’den 20’yi bulmaya çalışıyorsunuz. Bizim de amacımız 
o aslında. Ve o 20’yi bulmak için, geliştireceğimiz yani A takıma sokacağımız veya A takım 
düzeyine geliştireceğimiz oyuncuları bulabilmek için, en temel sıkıntı da, A takımın genel 
sıkıntısıdır bu uzun atlama dedikleri, oyuncu evet yetenekli, ama Galatasaray seviyesinde değil 
o an, ki böyle olması çok da normal. Birkaç sene farklı deneyimler kazanması gerekiyor. Süre 
vermek gerekiyor. Biz hem bu 20 potansiyeli, o 19’u 200’e artırırken, hem de deneyim yaparken, 
şunu yapıyoruz. Bir farklı alt yapı kulüpleri mi olacak Galatasaray’ın, sadece kendi alt yapısı değil, 
onu da anlatacağım, Avrupa'da, Türkiye'de. Ondan sonra da bu şeyleri oynatacak. İşte farklı 
kulüplerimiz olacak. Burada şöyle şey yapayım. Yani işte feeder clup dediğimiz, işte yetiştirme 
kulüpleri gibi, onların da detayını anlatacağım ama yani 20’yi 200’e, 200’den de 20’ye bu şekilde 
gideceğiz. O yolu da çok kısa anlatacağım. Bunlardan en önemlisi, bunlar hep strateji ve aksiyon 
adımları ama en temel şey, değerler. Biz bir Galatasaray dna’sı diye, ona kod adı olarak DNA 
dedik, ama temelde yani bence, ana değerler. Çünkü bu bir evet, spor başarılı olmak için 
yapılıyor. Çok normal. Ama spor tek başına başarılı olmak için yapılıyorsa, çok da böyle bir 
tabirimi mazur görün ama haybeye bir çaba yani sadece şampiyon olmak kimsenin amacı 
olamamalı, hele böyle büyük camiaların, binlerce, belki onbinlerce, spor okullarımızla, on 
binlerce insan yetiştiriyoruz ve Galatasaray’ın zaten doğuşu, Galatasaray bir eğitim kurumu. 
İnsanlığın yani memleketin dönüşümü için, insanlığın dönüşümü için en temel şey, değersel 
dönüşüm, yani insanların gerçekten yaradılış değerlerine geri dönmesi veya doğru değerlerle 
buluşması. Bizim en çok alt yapıda dönüştüreceğimiz şey veya en fazla geliştireceğimiz şey bu 
olacak. Hangi değerlere sahip olması gerekiyor, alt yapıdaki bir oyuncunun. Normal ahlaki ve 
etik değerleri dışında, hangi yönlerini geliştirmesi gerekiyor. Yani sinema derslerinden tutun da 
yeni nesil kültürel aktivitelere, ben Osmaniye’de bir kulübe, yani ne kadar kolay olduğunu 
anlatmak için istiyorum. Genelde bu işler böyle romantik söylem gibi olur. Böyle şeyler yapılacak 
falan diye.  
Bizim NEF vakfı olarak, sponsor oluşumuz, yani hâlâ da sponsoruz 7 yıldır. Bir tane bir Soner diye 
bir kişinin şey yaptığı, kurduğu abisi Osmaniye’nin bir Karaçay diye bir kenar mahallesi ve 
uyuşturucu sorunu olan bir yer. Abisini uyuşturucudan kaybediyor, bir kişi. Yani bir kişi neler 
yapabiliyor, o yüzden anlatıyorum bunu. Ve sonra bu çocukları nasıl kurtarırız diye düşünüyor. 
Spor. Öyle gelir durumu filan hiç iyi birisi değil, ailesinin bir alt katında bir yer tutuyor, toprak 
sahada, 700 ün, 800 ün üzerinde şu an sporcusu var. Kütüphanesi var. Minik tiyatro şeyleri 
yapıyor, hiçbir zaman maç konuşmalarını filan dinleyin, kazanmakla ilgili bir şey söylemiyor. Bir 
sürü genç milli takımlara oyuncu yetiştirdi. İşte orada Adana’ya yakın olduğu için, Adana 
Demirspor’da oynayan oyuncuları var. Defalarca şampiyon oldu. Sadece ama, şampiyonlukla hiç 
alakası yok. Yani şampiyonluk onun gündeminin 5’inci sırası. Zaten ben hep öyle derim, insan, 
idealist insanlar için, hayatta böyle dünyevi kavramların çok önemi olmaz yani, idealist adam, 
idealizmi düşünür, toplumu düşünür. Başarıları da arkandan atarlar zaten. Yani onları amaç 
edinmezsen, o başarıları edinmek çok kolay.  
Bir insanın yaptığı değişim, bir sürü, yüzlerce çocuğu, yıllara sari bakırsak, binlerce çocuğu kötü 
alışkanlıklarından kurtarabiliyor bir kişi. Biz Galatasaray olarak, bunun 100 binlerce katı güce 
sahibiz. Biz de bu dönüşüm gücümüzü kullanacağız. Yani haddimi aşmak istemem ama 
Galatasaray’ın da toplumu dönüştürmekle ilgili, muhakkak çok büyük bir vazifesi var. Toplumun 
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da, memleketimizin de çok ciddi bir dönüşüme ihtiyacı var. Yani ha keza insanlığın da öyle. Bu 
anlamda bunu çok önemsiyoruz. Burada da bu çalışma da genişletilecek. Yani Galatasaray 
kültürünü, hangi unsurlarla anlatabiliriz diye, tüm oyuncularımıza, işte bizden yetişecek oyuncu, 
çünkü gerçekten de oyuncu başarısında da bu arada makyavelist bakarsak da oyuncu 
başarısında da çok önemli, mantalite yani, bu işin, ben de çok uzun zaman sporculuk yaptım. 
%50’si mantalite, kesinlikle, dolayısıyla oyuncuların da şurada gördüğünüz gibi, bu değerlere 
sahip oyuncular olması çok önemli. Biz bu sene transfer yaparken, mesela iki tane, bir data 
analizi yapıyorduk, performansla ilgili. Bir de karakter analizi. En çok önemsediğimiz noktaydı, 
karakter analizi. 17, 18 sayfa, daha böyle alt yapı takımındaki hocalarına kadar futbolcuların 
soruluyordu ve doğru karakterli olmayan, çok şükür ki, yani o sadece analizle de olmuyor, 
şanslıyız da çok güzel böyle karakterli oyuncularımız var. Biz de sonuçta binlerce oyuncu 
yetiştireceğiz. Bunların kimisi futbola devam edecek, kimisi devam etmeyecek ama en önemli 
nokta, bu değerlerle oyuncu yetiştirdiğimiz zaman zaten bambaşka bir noktaya gidiyor. 
Yani buradaki ana amacımız da, bu bir üst düzey sporcu eğitimi, yani bir sporcunun en önemli 
özelliği de hepimiz de zaten şiar olmuş, ahlaklı, zeki ve çevik olması. O yüzden ahlaklı kısmını 
birinci sırada sayılması, bence boşuna değil. Ahlaklı kısmı en önemli kısmı. Burada da, şuradan 
göremiyor muşum ama şöyle, bunu açacağım, çok pardon. Diğer kulüplerin de yani bu sadece 
bize ait bir şey değil. Dünyada zaten herkes o noktaya gelmiş durumda. Onun için söyleyeyim, 
mesela Real Madrid şöyle diyor, kendi alt yapı çalışma misyonunu anlatırken, tarihimiz boyunca 
bize verdiği her şey için topluma teşekkür etmenin bir yolu olarak, toplum içinde faydalı bir rol 
oynamalıdır diyor. Barselona şunu söylüyor, saygı, çaba, hırs, birlikte hareket etme ve alçak 
gönüllülük Barselona’nın ruhunu tanımlayan beş temel değerdir diyor. Bayern, kökleri olan 
Bavyera’ya dayanıyor ve bunun için elimizden gelenin en iyisini yapmamız lazım, geri vermek 
zorundayız bunu da bir give back olarak ele alıyor. Daha fazla neşe, daha fazla katılım, daha fazla 
bilgi diye. Nordsjaelland, burada da, bu da yeni bir akademi şeyidir. Yani kendinizin en iyi 
versiyonu olun, öğrenin, yardımsever olmayı, minnettar olmayı, sorumluluk almayı, sebat 
etmeyi öğrenmek. Bakarsanız hiç kimse futboldan bahsetmiyor. Yani zaten futbolu öncellemek 
demek, vizyonu çok düşük, son derece dar vizyonla bakmak demek. Ben onu diyorum. Futbolu 
öncellemek. Zaten o bizim işimiz. Yani bir ne diyeyim, yani bir ahçının, ekmek almayı anlatıyorsa, 
demek ki başka hiçbir şey bilmiyordur, yani dolayısıyla bu bir alt yapıdaki futbol zaten bizim 
işimiz, onu çok anlatmamıza gerek yok, ki bu kısmen anlatacağız. Yani esas nerelere gideceğini 
anlatmamız lazım. Bu çok kısa bir şey, yeni başladık. Yani yeni başladık derken, 3, 4 aydır 
başlandı. Sadece değerlere, değen noktalarda ufak ufak şeyler, böyle kültürel kodlar oluşturduk 
mesela, alt yapıda, yani dakik olmak, selamlaşmak, organizasyon bunların hepsini şey haline 
getirdik. Şimdi çocuklar, çünkü bu işlerde, sadece duvara yazarak olmuyor. Yani gerçekten onu 
harekete geçirip, aksiyona çevirmeniz gerekiyor. Bir değerin aksiyona çevrilmesi, o değeri 
yaşayan insanları görmesiyle, yani şahit olmasıyla, aslında çocukların alakalı, o yüzden alt yapıya 
önümüzdeki yıldan itibaren, farklı deneyimlerdeki insanları getireceğiz. İşte siz büyüklerimizden 
insanlar gelecek. O değerleri anlatabilmek adına. Ama bir de minik minik aksiyonlara 
dönüştürmek gerekiyor. Yani bir şeyi öğrenmek öyle oluyor. Bütünsel olarak, o yaştaki çocuğa, 
alt bunu yut denmiyor. Böyle küçük küçük aksiyonlara çevirdiğimiz, yani hem de hocalarımıza 
da bunu yaptığımız, böyle çalışmalara başladık.  
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Prensipler konusunda da, burada aslında biraz daha işte bugünkü temel sorunumuz, benim de 
çocuklarım var. Bu da çok güzel bir sözdür, yani çocuklarınızın hayatını kolaylaştırarak, onlara 
engel olmayın diye. Şu an aslında, şu an yani bizim neslimiz diyeyim, şu anki çocuklara göre, biz 
de kolay büyüdük ama şimdikiler çok daha kolay büyüyor ve hayattaki en büyük mesele bence, 
çok acayip kolaylaştırıyoruz. Yani hangi gelir gurubunda olursa olsun bu arada, yani rahmetli 
Doğan hocayla, Doğan Cüceloğlu ile çok şey, konuşurduk, en önemli konu olarak, hep bunu 
anlatırdı. Biz de bunun aksine bir yöntem belirleyeceğiz. Belki ilk başta biraz ebeveynler biraz bu 
konuyu, şey yapmakta, ne diyeyim, sindirmekle ilgili konular yaşayacak ama gerçekten en 
değerli şey, o çocukların gelişimi için, onların kendi kendine o zorlukları aşabilmesini 
sağlayabilmek. Bizlerin yardımıyla değil, kendi kendine aşabilmesini sağlayabilmek. Burada yine 
şöyle bir şey var. Bir şu, kısa zamanda şey yaptık. İşte 100 sayfayı aşkın, çeşitli yaş grupları için 
temel eğitim kılavuzları oluşturduk. Bunlardan bazı kesitleri söyleyeyim mesela, gelişimin 
katalizörü olarak, eğlence keyif bazlı çalışmalar kısmı var. Bunun içerisinde, eğlence ile 
öğretmek. Oyun fikirlerine ilişkin temel antrenman, yine bunlar hep dönüştürdüğümüz 
şeylerden bahsediyorum. Daha fazla oynama, daha az müdahale. Topsuz ısınma, mesela bunlar 
şöyle söyleyeyim. Ufak şeylerdir ama çok büyük konular. Çünkü toplamda şöyle bakılır yani o 
meşhur 10 bin saat hikayesi vardır. Bir şeyi 10 bin saat tekrar edersen diye, bizim çocuklarımızla 
geçireceğimiz zaman belli. Bir yaşla, bir yaş aralığında. O yaş ile o yaş aralığında toplam 
geçirecekleri antrenman ve maç süreleri belli. Bunların verimliliğini %10 artırdığınızda, aslında o 
kişiyi bir yıl daha fazla antrenman yaptırmış, bir yıl daha fazla oynatmış oluyorsunuz. Yaşına göre 
bir yıl daha çok geliştirmiş oluyorsunuz. Ki buralardaki bizim temel amacımız, şu anki duruma 
göre, evet Galatasaray Türkiye'nin en büyük akademisidir. Bu kesin. Yani en iyi akademisidir, bu 
da kesin. Ama gitmemiz gereken çok yol olduğu için, %20 daha fazla geliştireceğiz. Bunlar için 
de oyun şeyleri var. Farklı saha boyutları ve şekilleri, farklı kale sayıları, pozisyonları, yani sadece 
iki kale ile oynatmamanız gerekiyor. Oynama formları ve pratik formlardan daha da önemli 
şeyler bunlar. Burada bilmiyorum video oynuyor mu? Yoksa fotoğraf olarak mı? Evet. Şimdi 
normalde bunlar bir düzen üzerinde. Karar verme aslında, sporda en şey, çünkü, günden güne 
çok hızlanan, günden güne fiziksel boyutu da çok artan ve toplam koşu mesafeleri, baskı sınırları, 
dripling hızları, hızlanma, bunların hepsi sürekli artan rekabet içerisinde, oyunculardaki en temel 
gelişim noktası da artık hızlı karar verme olmak zorunda kalıyor. Dolayısıyla bu hızlı karar vermek 
için de topa ne kadar fazla dokunursanız aslında, her dokunmanız bir karar fırsatı, o yüzden, bir 
oyuncu bir antremanda, biz işte Marco Türkiye'ye geldiğinde, o da yani Redbull Leipzig ve 
Redbull ekolünden, Redbull’da dünyada bunu böyle multiclup formasyonla farklı şekilde yapan, 
tamamen alt yapıyı da çok ciddi bir şekilde öncelleyen, çok başarılı olmuş, kısa zamanda çok 
başarı sergilemiş bir şey. Biz oranın en önemli kişilerinden birisini getirdik, sene başında. İlk 
analiz ettiği şey oydu. Bir antrenmanda, bir çocuk kaç defa topa değiyor. Çünkü kaç defa o topa 
değdiği anda, karar verme şeyi var. Kaç defa karar fırsatıyla karşılaşıyor ve kaç defa karar veriyor. 
O modellemelere göre değişti. İşte buralarda da top, yani sadece antrenman formatını 
değiştirerek, bir oyuncunun topa değiş sayısını kat be kat artırabiliyorsunuz. Bu tip değişiklikler 
yapıldı. Burada yine o kitaptan ve şeyden, bunlar çok çok özet şeyler, o yüzden kısım kısım 
anlatıyorum, kusura bakmayın. İşte oyun aşaması modelinde, işte top rakipteyken, bunda çok 
küçük bir şey söyleyeyim. Artık dünyada öyle, top bende, önceden topu kaybetmeme şeyi vardı. 
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Şimdi mesela, kaleye yakın yolu arıyorum yani top bendeyken ne düşünmem lazım? Bu oyuncu 
cümlelerini şey yapıyorum. Kaleye en yakın yolu arıyorum. En tehlikeli pozisyondaki arkadaşımı 
ararım. Her zaman ileriye yönelik hareket ediyorum. Bir de bileceğiz yani, ilk hamlede bile 
cesurum, diye şey var. Bunlar oyuncu kodlarına işlemeye çalıştığımız noktalar. Aslında prensipler 
dediğimiz, bir oyuncunun şu halde olmasını amaçlıyoruz. Yani bir atlet gibi antrenman yapın, bir 
çocuk gibi oynayın, bir diyetisyen gibi beslenin, bir bebek gibi uyuyun. Bir şampiyon gibi kazanın. 
Bizim oluşturmak istediğimiz kod. Burada bunlar sadece tabii sizin yazmanız, çizmeniz, dediğim 
gibi, duvarlara asma değil, sürekli gelişimin, her aşamada kontrol edilmesi gerekiyor. Bunun için 
de veri çok önemli. Çünkü, yani kontrolü yapan kişiler, ama kişilerin denetimi ancak veri bazlı 
olabilir. İşte veri odaklı alt yapı dönüşümü ile burada Avrupa'da başarı zaten, hep bizim çocukları 
bile o yaşta şey yapıyorum. Galatasaray şampiyon olmaktan bahsediyorsa, Avrupa'da şampiyon 
olmaktan bahseder, tabii ki ülkemizde de şampiyonluk çok önemli ama yani 8 yaşındaki çocuğa 
onu anlatmamız lazım. Galatasaray şampiyonluk diyorsa, Avrupa'da şampiyonluk der diye, 
burada o yüzden hep o şeylerde onu yazıyoruz, Avrupa'da başarı için diye. Yani veri odaklıdan 
bahsettiğimizde, bir kere seçerken, data odağı çok önemli. On binlerce insanı, yani şöyle 
söyleyelim. Dünyada her yıl genç potansiyelde olan ve incelenen, 15 yaş üzeri inceleniyor birçok 
kulüp tarafından. Neredeyse, 100 binlerce oyuncu var. Bu 100 binlerce oyuncuyu 
inceleyebilmek tabii ki şey değil. Onun için mevcut olan belli bir şeyle, data sistemiyle, bunları 
bir önce indirgemek gerekiyor. Ondan sonra indirgediğimizde takip etmemiz gerekiyor. Bir bu 
tarafı var datanın, biz şu anda farklı farklı ülkelerde oyuncu takip ediyoruz. Scout sistemimizi de 
anlatacağım. Bir taraftan da mevcut takip ettiğimiz oyuncuların alt bazlı sadece izleme 
anlamında söylemiyorum ama, işte bunların medikal testlerini de gazete haberlerindeki 
durumlarını da veya yine intelligence ile oralardan bilgi alarak, psikolojik durumlarını da takip 
ediyor olmak gerekiyor. Bir de kendimizde, sadece Galatasaray’ın kendi alt yapısında değil, 
başka anlaşmalı alt yapılarda da olan, oyuncularımızın hepsinin işte potansiyel adaylara biz DNA 
testleri yapıp, nörolojik testler uygulayacağız. İşte gelecek potansiyellerini çok daha erken tespit 
edebilmek için bunlar zaten model olarak var. Veya bunlara uygun çalışma programlarına 
uyuluyor mu, uyulmuyor mu? Bu da data açısından çok önemli. Karışık anlattıysam kusura 
bakmayın. Şunu demek istiyorum. Yani bir sistemi koyduktan sonra, o sisteme göre oyuncunun 
gelişimini denetletmek ancak veri ile mümkün. Biz de o verisel sistemler oluşturuyoruz şimdi, 
gelişimini kontrol etmek için. Çünkü bu işin en iyi şeyi, NBA’dir mesela, ben yıllar önce işte Hudl 
diye bir program şeyi ile tanıştım ve orada kamera ile her şeyi tespit ediyorlar. Aslında çok da 
kolay verileştirebilmek, çünkü bir oyuncunun tüm antrenmanları ve antrenörün tüm 
antrenmanları kameraya alınıyor. Yani düşünün kendi işlerimizde, her davranışımız kameraya 
alınsa, ne kadar kolay geri bildirim alırız yani. Bak şurada şu hatayı yapmışsın derler, çok 
kolaylaşır. O yüzden veriyi hâkim kılacak bir şey yapıyoruz. Artık kamera teknolojileri, çünkü ben 
yıllar önce bir şeye ortaklık için görüştüğümde, gözbebeğinin büyüklük, küçüklüğüne göre, 
suçluluk potansiyelini belirliyordu. Büyük kameralar, bu 5, 6 yıl önceydi. İşte bu teknoloji 
şirketlerine yatırım yaparken, o yüzden sizin yaptığınız tüm hareketleri kaydederek, büyütecek 
bir sistem var. Bu şekilde olacak. Burada yine zaten bir NBA örneği size göstermek istedim. Bu 
şunu gösteriyor. Veriye dayanarak, oyun stilini ve antrenmanları nasıl değiştirmişler, nasıl 
sonuca gitmişler? Çok, 2001, 2002’de, en çok atış yapılan noktalar bunlar, basketbolda. Bunu 
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veriyle analiz etmişler, yani toplam bu işin riskine ve atış potansiyellerinin daha kolay basket 
olabilmesine, sonuca ulaşmaya yönelik ve çevirmişler bu şekle ve şu an 2016, 2017’de en çok 
atış yapılan noktalar bunlar. Şimdi sonuca en kolay gidip, galibiyete en kolay gelinecek noktaları 
seçmişler. Çok basit bir matematik işi aslında.  
Bizim de hayatımızda veri daha çok olunca, böyle şeyleri daha çok yaşayacağız. Bu önemli 
örnekler, sağ taraftan önce başlayayım. Dünyada son 7 yılda diyeyim, yani 2015’ten itibaren, alt 
yapıdan kazanılan bonservis, yani bu %100 kendi alt yapısından yetişmiş olmayabilir. Alt yapıdan 
da oyuncu transfer edilebiliyor. Yani ülkemizde mesela Altınordu çok değerli bir alt yapı, 13, 14 
yaşındaki oyuncuları alıyor. Gelişiminin devamını sağlıyor, yani Benfica görüyoruz. 379 milyon 
Euro kazanmış. Real Madrid, Monaco tek tek burada görebiliyorsunuz. Yani yarışmacı kulüpler 
de ciddi bir alt yapı geliri elde edebiliyor. Diğer taraftan da 7 yılda verdiği oyun süresi, aslında 
temel nokta, bu daha demin dediğimiz uzun atlama dediğimiz şey bu. Ne kadar oyuncularımıza 
süre vereceğiz? Yani burada aslında kişi çarpı, yani diyelim ki, 5 tane alt yapıdan oyuncu var. O 
kişilerin toplam oyunda aldığı süre, yani 890’ı 7 ye böldüğümüzde, yılda işte 140 diyelim, işte 
140 dakika gibi bir dakika alıyor ve o 140 dakikanın, 130 dakikanın 5 futbolcuya böldüğümüzde, 
yani ne kadar dakika alıyorlar. Şimdi bunların biz çok çok altındayız. Yani burada mesela 
neredeyse, her oyuncuya 2, 3 ful maç veriyorlar. 3, 4 ful maç veriyorlar. İyi örnekleri, biz çok çok 
altındayız. O yüzden oyuncu yetiştirebilmeyi, yani bir şeyleri beklerken de, sistem bekliyor 
olmamız lazım. Çünkü Galatasaray bu kadar yarışmacı iken, alt yapıdan aldığınız bir oyuncuyu 
oraya koyamıyorsunuz. Geçmişe göre şu değişti. Önceden 23 yaş, 24 yaş gençti. Şimdi hayır 
değil, yani ben mesela Galatasaray’da, transfer konusu veya oyuncu geldiği zaman, en çok 
düzelttiğim nokta o. Aramızda konuştuğumuz zaman, genç oyuncu. Diyorum ki, 24 genç değil. 
Yani önce mantalitemizi değiştirmemiz lazım. 24 genç değil. Yani bir oyuncu 20, 21 i geçtikten 
sonra, artık alt yapı potansiyelinden başka bir yere gelmiş oluyor. Tabii ki yine genç, yani şey 
anlamında söylemiyorum. İnsan olarak gayet genç tabii ki, şu anki yeni literatürde, 24 artık o 
denli genç değil. Dolayısıyla daha erken yaşta oyunculara süre vermek için, farklı bir formasyon 
yapıyoruz. Onun için de şöyle bir şeyimiz var. Geçen, uluslararası bir futbol platformu aslında, 
bu işin tek şeyi o, multiclup formasyon dediğimiz bir, çoklu kulüp formasyonu olması gerekiyor 
ki, siz kendi alt yapınızda, X insana süre verip, yani kendi A takımınızda veriyorsanız. Bu A takım 
potansiyel süresini artırmamız gerekiyor. Yani şunu demek istiyorum. Bizim Belçika’da da bir 
takımımız olacak, Almanya’da da olacak. Avrupa’yı 6 bölgeye ayırdık. Onun dışında Güney 
Amerika’yı 2 bölgeye, Kuzey Amerika, yani MLS’i, yani Amerikan Ligi de çok gelişiyor. Orayı bir 
bölgeye ayırdık. Bir de Akademi olarak Afrika’yı şey yaptık. Şimdi ana ayırdığımız bölgelerde, her 
birisinde birer takımımız olacak. Bunların tabii ki süre alınabilecek yerler olduğu için, ikinci ligleri, 
yani Fransa’da Lig 2’de, Almanya’da Bundesliga 2’de gibi veya Belçika’da yine ikinci ligde gibi, 
buralarda ya kulüpleri satın alacağız veya ortak olacağız, ya partnerlik anlaşması yapacağız. Ya 
işte feeder club gibi, bu partnerlik anlaşmaları da öyle, ya da position hiring denilen, pozisyon, 
4 tane pozisyonunu kiralayacağız. Bunlar ortaklık anlaşmaları gibi oluyor aslında, siz oyuncu 
veriyorsunuz, oyuncunun belli bir getirisi diyelim ki hani, 1 milyon ve üzeri kârından yüzde 
veriyorsunuz, orası da oynatınca, o da kazanıyor. Asıl büyük pastayı siz kazanıyorsunuz ama 
orada da kazanıyor. Buralardaki antrenör gelişimleri önemli. Sadece oyuncu göndermek değil, 
oradaki antrenör, karar verici ile olan sisteminizin bağı da önemli. İlk başta bunu şey yapıyoruz. 
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Onun dışında, Almanya’da önemli bir potansiyel olduğu için, bunu step step yapacağız. Alt yapı 
kulüpleri ile anlaşacağız. Yani bir A takımlarımız olacak bu dediğim ülkelerde, bir de bu 
takımların alt yapıları dışında, farklı alt yapı takımlarımızın da olması lazım. Çünkü dediğim gibi, 
A takımların o 20’yi oynatabilmek için oluşturuyoruz. Alt yapı takımlarını da o 200’ü bulabilmek 
için oluşturuyoruz. Rakamsallaştırdığımızda, buna hemen başladık, yani bu yıllardır hep 
konuşulur. Gelir gelmez, benim ilk yaptığım şey buydu. Bu konulara başlamak. Şimdi bu sene iki 
ayrı ligde, belki de 3 ayrı ligde, bu anlamda takımımız olacak. Alt yapı anlaşmalarını da hemen 
başlattık. Önümüzdeki yıl kendi alt yapımız dışında başka alt yapılardan da oyuncularımız 
yetişmeye başlanacak. İlk önceliğimiz Avrupa’ydı, tabii Güney Amerika tarafında da geçtiğimiz 
aylarda, çalışmaya, oralardan da opsiyon gelince başladık. Ama önümüzdeki yıl Avrupa'daki 
organizasyonumuzun ilk kısmını tamamlamış olacağız ve artık orada oyuncularımız oynamaya 
başlayacak. Kendi alt yapıdan oyuncularımız ve oranın alt yapısından, yeni Galatasaray alt 
yapıları kazandırmış olacağız. Bu bir aslında scouting 2.0, temel nokta tabii bu oyuncu 
bulabilmek. Kendimizin yetiştirmek, aslında yetiştirecek platformlar oluşturuyoruz. O 
yetiştirecek platformlarda, bir kaynaklarımız ne? Spor okullarımızdan oyuncular gelecek. Mesela 
Yunus Akgün, bizim spor okulumuzdan gelmiş, kazandığımız bir değerdir. Spor okullarımızı da 
çok daha çeşitlendirip şey yapmamız lazım. İkinci kaynağımız ne? Gelip Galatasaray’a başvuran 
çocuklar diyeyim. Üçüncü kaynağımız, aslında en büyük kaynağımız, scout edip bizim 
bulduğumuz gençler, getirmek istediğimiz gençler, şimdi şu an sadece Galatasaray’a, Türkiye'ye 
scout edecekken, dediğim gibi, dünyada 9 tane daha böyle bir yeni Galatasaray alt yapılarımız 
olacak. Şimdi onlara da scout etmemiz lazım. Dolayısıyla çok önemli bir işimiz var burada ve bu 
uluslararası. Bir tanesi Türkiye'de, yanı başımızdan ediyoruz. Mesela yeni bir scout 
organizasyonu oluşturduk. Yeni kişiler aldık. Bu sürekli gelişecek bu arada, artarak, bazı şeyleri 
adım adım yapmamız lazım. Bir taraftan çok hızlı yapmamız lazım. Çünkü vaktimiz yok. Yani 
faaliyet alanı dışında yarattığımız gelirleri, bu 3, 4 sene gerçek dönüşüme vakit kazandırmak için 
yapıyoruz. Gerçek dönüşümü de sağlamamız lazım ki, ana faaliyetimizden gelir elde edebilelim, 
kâr elde edebilelim diye, ama bir taraftan da adım adım harekete geçmemiz gerekiyor. Çünkü 
bir şeyi böyle çok hızlı yapınca da, hemen sonuç alınamıyor. O yüzden scout ekibimizi 
geliştiriyoruz. Burada da şöyle, kademeleri orada, yani bir HQ dediğim, yani headquarterimiz var 
burada, işte İstanbul'da. O ülkelerdeki scout timlerimiz oluşuyor. Bunların hepsi şey değil tabi, 
öyle, ne diyeyim. Gönüllü, bir kısmı para, ama yok hepsi değil. Tam onu söyleyecektim. Yani esas 
Galatasaray’daki  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Lütfen, lütfen konuşmacıya müdahale olmayalım. Buyurun devam edin. 
 
Sportif A.Ş. Başkan Vekili Erden Timur 
Tam onu diyordum, aslında burada bazı noktalarda, birçok noktada, gönüllü scouting şeyi de 
oluyor, mesela Türkiye'de de öyle, her ilde, biz bunu basketbolda da yapmaya çalışmıştık. Çünkü 
Galatasaray’da gönüllü scouting yapmak isteyen çok insanlar da var. Bir tarafı da o. Onun 
dışında, yani mesela teknik scoutlar dediğimiz, yani izleme ile yapılan, o ekibimizi de yeniledik. 
Ve tabii devamında da işte, bu satellite cluplar var, aldığımız, aslında onlar mesela tüm bu uydu 
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kulüpler dediğimiz, anlaşma yaptığımız şeylerde, bir satın alınmadığı müddetçe ki, çoğunu satın 
almayacağız. Anlaşmayla. Orada herhangi bir para konusu yok. Çünkü o zaten kendi kulübünde 
yetiştirdiği oyuncu, yani Galatasaray’ın markası meselesi var. Neden? Çünkü Galatasaray 
forması giydiği zaman oyuncu, Galatasaray kulübü onu aldığı zaman, normalde o kulüpten 2 
liraya satılacaksa, Galatasaray kulübü aldığı zaman bu sefer 8 liraya satılıyor. İşte o aradaki değer 
farkı, aynı şekilde Barselona’ya giderseniz daha farklı bir şey, aynı oyuncudan bahsediyorum. O 
değer farkı, o kulüplerin sizinle anlaşmasına sebep ve ortaya koyduğunuz vizyon, anlaşmasına 
sebebiyet veriyor. Dolayısıyla o kulüplerin var olan scoutları için, o kulüplerden bahsediyorum. 
Tekrar bir şey ödemiyorsunuz zaten. O scoutlar zaten kendilerine oyuncu geliştiriyor. Sadece 
artık kendilerine geliştirdiği oyuncular, sizin de potansiyel oyuncu havuzunuza girmiş oluyor. 
Ama tabii ki yeni ekipler kurmak zorunda olduğumuz şeyler var. Burada da bir tane yani bu şey, 
uzakta bir şey, yeni raporlamaları da yeni nesil hale getiriyoruz, scout raporunda. Yine 
Galatasaray’ın dediğim gibi, çok başarılı bir scout ekibi de var, yani geçmişten beri de hakikaten 
çok başarılı olmuş ama ülke rekabeti açısından, şimdi artık bu uluslararası rekabet çıkınca, farklı 
noktalara gidecek. Burada da birçok kısa bir zaman çizelgesi var. Yani önümüzdeki sadece 5 
çeyreği gösteriyor. Şu an için proje planları oluşturuyoruz. Bu devam ediyor. İnsan kaynağı, yani 
ikinci çeyrekte, insan kaynakları belirlenmiş tüm alanlarda, uzman kişilerle çalışmak, işte scout 
departmanını burada iki katına yani daha fazla rapor sunacak, daha fazla şey olacak. Bunları da 
hep aslında bir adam saat sistemiyle oluşturuyoruz. Toplamda 200’ü hedefliyorsak, şu kadar 
oyuncuyu analiz etmemiz lazım. Bu kadar analiz etmek için, şu kadar saat çalışmamız lazım. 
Burada da erken analiz şeyleriyle, bir data alt yapısı oluşturuyoruz. O da bazı şeyleri, yani 
bireysel analizden öte, biraz daha teknolojik analize götürüyor. Tabii ki bireysel analiz çok 
önemli. İşte antrenman verimliliğinde, bu sene ilk başta %15-20 arası artıralım. Temelde 
önümüzdeki yılın 4’üncü çeyreği, yani önümüzdeki yılın başında, %30 artırmış olmak ve bu 
birinci çeyrekte ve diğer kulüplerle birlikte, uluslararası 30 tane futbol okulunu açmak. Hızlı, hızlı 
anlattım. Umarım aydınlatıcı olabilmiştir diye düşünüyorum. Bugün 5 kişi, yani scout o da teknik 
scout diyeyim, izleme scoutu, alınmasının haricinde, bir de alt yapının başına gelen kişi 
haricinde, bununla ilgili hiçbir bütçe harcanmadı, onu söyleyeyim. Yani diğer yurt dışındaki 
kulüplerle ilgili ben kişisel olarak harcamalar, şey yapıyorum. Galatasaray’ın üzerine herhangi 
bir şekilde yük olmadı. Ve o bunu söylemem gerekir mi, gerekmez mi bilmiyorum ama yani o 
scout dediğimiz kişiler de asgari ücretten biraz daha fazla, yani o izleme, sadece şey olarak, 
teknik scout dediğimiz kısım, sadece o kadar alıyor. O yüzden, yani, kesinlikle maddiyet çok 
önemli. Ama en değerli şey vizyon. Yani hayal, hedef, bu rüyaları görmek, ayakları yere basmak 
ve gerçekten o değersel dönüşüme inanmak, yoksa maddiyatla ilgili şey yok ama bu sene için 
söyleyebilirim, başka hiçbir masraf olmadı.  
Bitireyim, size hemen şey yapayım. Çok çok teşekkür ediyorum. Çok saygılar sunuyorum. Bana 
vakit ayırdığınız için, çok teşekkürler.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Erden Timur’a,  
 
Sportif A.Ş. Başkan Vekili Erden Timur 
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Soru var mı? 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Hayır, şey yapacağız. Bir sizi uğurlamadan önce, tabii soru alacağız. Yalnız bir, gündem dışı bir 
konumuz var. Naci Cansun yeni divan üyesi oldu. Mehmet abi de sağ olsun şereflendirdi. Ben şu 
kokart konusunda, bizim 3’ü merhum, 7’si halen hayatta olan, 10 Kulüp Başkanı, 4 Divan Başkanı 
ve 2 adet de Kulüp envanteri, bugünkü planlamada 9 rozet vardı ama ben bu aksaklık için Divan 
Başkanı olarak özür diliyorum hepinizden.  
Naci kardeşim salonda herhalde. 10544 sicil numaralı Fehmi Naci Cansun.  
Şimdi gündemimizle devam ediyoruz. Soru cevap yani aslında programımızda soru cevap yok 
da, sevgili Erden Timur’un acaba vakit durumunuz nedir? Yani. Evet. O zaman Erden Timur 
kardeşim, siz buyurun. Biraz istirahat edin. Ben özellikle tek bir konuşmacıya, bize bu soruları 
yazılı olarak veren Sami Çölgeçen’e, Sayın Sami Çölgeçen’e, kürsüden, buyurun şey yapın. Çünkü 
mikrofon da versek, şey kaydına geçmiyor.  
 
Sami Çölgeçen 
Sayın hazirunu saygıyla selamlıyorum. Biraz utandım bugün. Çünkü ben alt yapıya çok inanan 
bir insanım. Sayın divan üyeleri de alt yapı hakkında bilgi sahibi olsunlar diye 20 kadar sual 
sormuştum. Fakat bugünkü mükemmel sunumu gördükten sonra, o basit sualleri sormuş 
olmaktan dolayı, ufak bir utanç içindeyim. Buna rağmen iyi ki de sormuşum. Bu sayede Sayın 
Erden Timur fevkalade güzel bir sunum yaptı. Yani beyond our imagination benim hayallerimin 
de ötesinde hayalleri var. İnşallah bunlar gerçekleşir. Kendisine bu sunumundan dolayı, çok 
teşekkür ediyorum. 
Şimdi bir iki küçük teşekkürüm daha var eğer müsaade ederseniz. Bir tanesi, Dikran kardeşime. 
Mükemmel bir Galatasaray kadın basketbol takımı yaptı. Kazanmasak dahi, bir önemli bir 
Avrupa kupasında final oynatıyor. Ona da helal olsun. Takıma da helal olsun. 
Bir ikinci teşekkürüm, Emir Bey kardeşim, genç kardeşime, Galatasaray kadın futbol takımının 
idarecisi, veyahut mesulü olduğu için, çünkü 7-0’lık o faciadan sonra, mükemmel bir takım 
yaptılar. Bomba gibi oynuyorlar. Kadın futbol deyip geçmeyin, bugün, gelecek sene Yeni Zelanda 
ve Avustralya’da yapılacak olan, Dünya Kadınlar Futbol Şampiyonasında, an itibariyle, 650 bin 
tane bilet satıldı.  
Kadın futbolu dünyada böyle bir patlama içinde. Türkiye'de de öyle. Bugün Türkiye'de kadın 
futbolunun 3’üncü kümesi var. Ve orada 90 tane kadın takımı futbol oynuyor. Özellikle 
Anadolu’nun daha en ücra köşelerinde bu kadınlar futbol oynuyorlar. Bu Türkiye'nin bekası için 
de, fevkalade müthiş bir oluşum. Ben onu öyle görüyorum. Onun için bu kadın futbolunu 
yaratmış olan arkadaşlara, uğraşanlara da buradan teşekkürü bir borç biliyorum. 
Şimdi gelelim bir parça tatsız bir konuya. Geçenlerde bir sergi münasebetiyle Beyoğlu’na gittim. 
Hayri Kozak kardeşimden esinlenerek, o çünkü enteresan bir Galatasaraylıdır. Galatasarayla ilgili 
yerlere gider. Orada ne oluyor, ne bitiyor bize haber verir. Florya’ya gider, orada bir tane, bitmiş, 
kenara atılmış traktör bulur, onu hale, canlandırır, oradan gider Riva’ya, Riva’da ne oluyor, ne 
bitiyor haber verir. Ben de hazır Beyoğlu’na gitmişken, Galatasaray Kulübünün eski, Hasnun 
Galip’teki kulübe uğradım. Kapıyı, görevli bir adam açtı. Bekçi herhalde. Divan kartımı 
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gösterdim. Dedim ki ben filancayım, burada birtakım çalışmalar yapıldı, ne oluyor, ne bitiyor? 
Görmeye geldim dedim. Bir adam daha getirdi, girdim içeriye. Gördüğüm manzara şu. Alt salon, 
yer, tamamen boş. Tamamen boş. Bildiğiniz yerler. Orada birtakım, kocaman bir salon var. 
Orada birtakım eşyalar var. Abi dediler, bunlar Ada’dan geldi. Güzel. Peki, dedim kaç oda var? 
Odaları bir görmek istiyorum. Dediler ki odalar yukarıda ama şimdi hanımlar giriyor, çıkıyor, 
filan, tuhaf olur. Peki, kalsın. 20 civarında oda var. Güzel. Şimdi binlerce kişi ölmüş, yüzbinler 
evsiz kalmış. İnsan zanneder ki kapıda kuyruk olacak, orada oturmak için. Kaç kişi var dedim, 
kalıyor? Abi dediler, 3 aile vardı, biri gitti, 2 aile kaldı. Benim aklım durdu. Yani biz böyle bir yer 
yapacağız. Orada kala kala 20 tane odada, depremzede 2 tane aile olacak. Burada bir yanlışlık 
var. Bu yanlışlığı ben çözemedim. Onu herhalde Yönetim Kurulundaki arkadaşlar buna bir cevap 
verebilirler. Yani bir ironi yapacağım. Keşke oraya o masrafı yapmasaydık, o iki aileyi, orta bir 
pansiyona versek, belki daha ucuza gelirdi. Aklım ermedi, nasıl bir kriterle oraya insan alınıyor, 
anlayamadım. 3’üncüsü, spor salonu kullanılıyor mu dedim. Yukarıda bir spor salonu var. Çok iyi 
bildiğim bir spor salonu. Sporcu arkadaşlarımdan Semih başta, hepsi bilirler. O spor salonunda 
biz neler gördük. Yüzücülerin antrenman yaptığını gördük, basketçilerin gördük, ben şahsen 
kaleye Turgay’ın geçip, Metin’in orada ona şut attığını da gördüm. Mükemmel bir spor salonu 
var. Boş duruyor. Anlamak mümkün değil. Sayın Başkan, geçenlerde bir konuşmasında, judo 
takımımızın, bilmem nerede, uzak bir yerde antrenman yapmak zorunda kaldığından bahsetti. 
Peki, kardeşim o salonda niye yapmaz? O salon niye kullanılmaz? Anlamak mümkün değil. 
Anlayamadığım bir şey daha var. Nasıl olur da bu Yönetim Kurulundan bahsetmiyorum. Bundan 
evvelki bütün Yönetim Kurulları, öyle bir binayı, mükemmel bir bina, Beyoğlu’nda, meteliğe 
kurşun atarken, nasıl irat getirir, bir şeye döndüremezler. Bir fikir ortaya çıkaramazlar. Bunu da 
anlamış değilim. Benim maruzatım bundan ibaret, hepinizi, dinleyenlere çok teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Sami Çölgeçen’e çok teşekkürler. Burada aslında Yönetim Kurulu gerekli cevabı verir. 
Yalnız bizim Hasnun Galip binamız için ikinci derece tarihi eser tescili yapılmıştı. Sevgili Dursun 
Başkan uzun uğraşlardan sonra, oranın tarihi eser tescilini iptal ettirdi. Dolayısıyla ondan sonra 
ancak, biliyorsunuz çivi çakamazsınız yani. Ben yani yönetim adına cevap verme şeyinde değilim 
açıkçası ama bu konuyu bildiğim için, küçük bir açıklama yapma lüzumunu hissettim. Şimdi 
sevgili Erden Timur, buyurun bir, son kapanış konuşması alalım. Kulüpler Birliği toplantısına 
katılacak. Çok kritik bir toplantı var. 
 
Sportif A.Ş. Başkan Vekili Erden Timur 
Soru varsa diye şey yapmıştım ama tabii çok özür diliyorum. Oraya gitmem gerektiği için kusura 
bakmayın lütfen. Sonradan da olursa, yanıtlamak isterim. Tekrar, zaman ayırdınız, çok 
teşekkürler. Tekrar çok özür dilerim, görüşmek üzere. Saygılar. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Biz teşekkür ederiz. Bu akşamki final maçında, kadın basket takımımıza, final ikinci ayağında 
başarılar diliyoruz. Bunu niye hatırlatma lüzumu hissettim. Toplantımızın verimliliği ve akışı 
anlamında, saat 17’de buradaki teknik yönetmen ekip, hazırlıklar için salona geçecekler. Yani 
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bizim bugünkü toplantımızı da saat 17’de bitirmek zorundayız. Ama o zamana kadar kalacağını 
zannetmiyorum. Çünkü verimli konuşmalar olacağını ve konuşmacıların da genel kuruldan 
çıktığımız için, eteklerindeki taşları orada döktüklerini umut etmek istiyorum. Burada akış 
anlamında verimli konuşmalar olacaktır. Şimdi gündemimizle devam ediyoruz. 
Kulübümüzü ilgilendiren önemli konular. Serbest, atış serbest bölümü. Şimdi Sayın Sami 
Çölgeçen konuştu. İkinci konuşmacımız Sayın Reşit Ömer Kükner. Buyurun. 3’üncü 
konuşmacımız da Sayın Serhat Özalemdar. 
 
Reşit Ömer Kükner 
8859 Reşit Ömer Kükner. Hepinize saygılar sunuyorum. Öncelikle Galatasaray’ın çok sevgili iki 
Başkanı, Alp Bey ve Mehmet Bey burada, ikisini de kişisel olarak çok seviyorum. İkisinin 
Galatasaray’a yaptığı katkıları çok iyi biliyorum ve hatırladığım kadarıyla, 63’ten beri, 
Galatasaray’da şampiyon olmamış iki Başkan var. Bir Ali Uras, bir de Burak Elmas galiba, çok 
emin değilim. Yanlışım varsa, düzeltin. Galatasaray Başkanları, her zaman şampiyon olurlar, 
Galatasaray her zaman şampiyon olur. Bu sezon da olacağız. Onu biliyorum. Bir de burada yine 
çok sevgili 3 Divan Başkanım var. Sayın Semih Haznedaroğlu, Sayın İrfan Aktar ve Sayın Aykutalp 
Derkan, Galatasaray’ın Divan Başkanları da farklı. Galatasaray’ın Divan Başkanları, Galatasaray’ı 
temsil eden, Galatasaray değerlerini, sonuna kadar savunan ve hiçbir zaman ayaklar altına 
düşürmeyen, herhangi bir eleştiri konusu yapmayan insanlar. Onlara da hizmetleri için çok 
teşekkür ediyorum. 
Ben Galatasaraylı olmasam, Yönetim Kurulu adına bir kişiyi hiç duymak istemem. Onun 
konuşmalarından hiç hazzetmem, Erden Timur. Olağan genel kurulda yaptığı, muazzam mali 
sunum, artı bugünkü benim alt yapı dediğim ama yeni moda akademi denen, kurumumuza 
ilişkin çok güzel bir değerlendirme yaptı. Ben Galatasaray’ı şöyle söyleyeyim, Abdullah Avcı ilk 
teknik direktörlüğüne Galatasaray’da başladı. Yani kulüp teknik direktörlüğüne ve Arda’ların 
takımıydı, ben o takımı, A takımdan daha fazla seyrederdim. Her maçına giderdim. Şimdi de 
tekrar o dönemi yakalayacağız. Emir Kıvırcık’la arada sohbet ediyoruz. Çok değerli oyuncular 
var. Çok yetenekli oyuncular var. Onların kişilik gelişimini de sağladığımız ölçüde, Galatasaray’ın 
yolu çok açık olacaktır ve sadece toparlanacak mali durumun dışında, bu alt yapıdan gelecek 
desteğin de Galatasaray’ın aydınlık yolunu sonuna kadar açacağını düşünüyorum. 
Bu sezona ilişkin, ben çok okuyorum sosyal medyayı, belirli yaşın altındaki insanlarda hafif bir 
panik seziyorum. Kesinlikle gerek yok. Galatasaray şampiyonluk mücadelesine girdiği, bir tek 
sezonu, bir golle kaybetti. Onu da hepimiz biliyoruz. Pandemi sezonunda, Galatasaray’ın elinden 
alınan şampiyonluğu biliyoruz. Galatasaray bu sene çok iyi bir yönetimi, çok iyi bir teknik 
direktörü, teknik heyeti, artı çok iyi takımı olan bir konumda. O nedenle, en ufak bir tereddüdüm 
yok. Ben bugünden Nazmi Hasdemir dostum var. Onunla 23’üncü şampiyonluğun kitabını 
yazmaya başladık. Önsüzünü şimdiden hazırlıyorum, o bakımdan hiçbir tereddüdüm yok. Son 
olarak, Galatasaray’ın değerlerine sahip çıkmayı çok önemsiyorum ben. Çok değer veriyorum 
insanlara. Bunlardan bir tanesi de Fil Ali, kaybetmemizden 2 sene önce tanışma fırsatım oldu. 
Çok üzülüyorum onun için. Yani kendime üzülüyorum niye geç tanıdım diye. Ali Baydar 
kardeşime buradan sevgi ile saygı ile anıyorum, Galatasaray’ın çok önemli bir değeriydi, belki 
bilirsiniz, her maçta onlarca gence bilabedel, bilet ayarlamaktan, onların biletlerini sağlamaktan, 
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tribünlere yön vermeye kadar çok önemli bir değerdi. Kendisini buradan saygıyla anıyorum. 
Hepinize sevgilerimi sunuyorum. Mehmet Bey’in bana şu gülüşü dünyayı değer, çok teşekkür 
ediyorum kendisine. Sağ olun. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Reşit Ömer Kükner’e kısa konuşması, kısa ve özlü konuşması için teşekkür ederiz. Ben 
konuşmacı sırasını anons etmek istiyorum. İlk iki konuşmacımız ifade ettiler, konuştular. Üçüncü 
konuşmacımız anons ettiğimiz üzere, Serhat Özalemdar, dördüncü sırada Sayın Taner Aşkın, 
beşinci sırada, Sayın Can Çobanoğlu. Altıncı sırada. Altıncı ve son sırada, şu andaki konuşmacı 
listemize göre Sayın İbrahim Göknar. Ben bir, kısa iki saptama yapmak istiyorum.  
Nur Danişmend büyüğümüzün bir rahatsızlığı var. Kendisine acil şifalar diliyoruz. Yine Candemir 
Berkman büyüğümüz, belli bir süre hastanede kontrol altına alındı. Ama sağlık problemleri 
nispeten düzeldi ama o süreçle ilgilenen, Saltuk Buğra Budak kardeşime de çok teşekkür ederim. 
Yani gerek ambulans temini, gerekse bu konularda sağ olsun bize çok destek oldu. Aileye çok 
destek oldu. Şimdi Sayın Serhat Özalemdar’ı davet ediyorum. Buyurun. 
 
Serhat Özalemdar 
Teşekkür ederim. Sayın Divan Başkanım, Sayın Yönetim Kurulu ve üyeler, hepinize sevgi ve 
saygılar sunuyorum. Bugün ilk konu, başkanın federasyona gitmesi. Öyle olunca, aklıma gelen 
şu oldu. Burada çok eski Başkanlarımız ve çok önemli eski yöneticilerimiz var. Tahmin ediyorum 
30, 40 sene evvel herhalde, federasyonlarda bizim kulüpte, sporculuk yapmış, bir sürü 
federasyon başkanı oldu. Federasyonlarda çalışan bir sürü eski sporcularımız oldu. Sadece futbol 
değil, yüzmedir, kürektir, voleyboldur, basketboldur. Şimdi bunun acısını biz son senelerde hiç 
bunlara dikkat etmedik. Federasyonlarda, yeterli şekilde gücümüz yok. Kalmadı. Bu 
kalmadığından dolayı da bir sürü sıkıntılar yaşıyoruz, federasyonla. İşte görüyoruz, son maçlarda 
nasıl doğrandığımızı, ettiğimizi. Fakat bizim oralarda çok kuvvetli üyelerimiz yok, yani bizi temsil 
edecek, Galatasaray kulübünün temsilcisi olarak, orada bu işten çok iyi bilen veya bu işte ses 
getirebilecek kişileri oraya koymadığımız bizim kabahatimiz. O yüzden, buna özellikle, bundan 
sonraki federasyon seçimlerinde tabii son senelerde, son 20 senede bu siyasi olaylar da bunları 
çok etkiledi. Yani federasyon başkanlarının kim olması gerektiği, o da ayrı bir konu, ama bundan 
sonraki dönemlerde, federasyonlara özellikle o branşlarda bilgili, yetkili kişilerin konulması, 
kulübün de çıkarlarını veya kulübe zarar verecek şeylerin önlenmesi açısından çok önemli. 
Yönetim Kurulunu bu yüzden de bir uyarmış olayım. Demin Erden kardeşimizin anlattığı alt yapı, 
futbolda okey. Ben bunu diğer özellikle futboldan sonra gelen voleybol ve basketbol için de 
yapılması gerektiğini, senelerdir divanda konuştum, anlattım. Yani biz ne kadar yapsak, özellikle 
voleybolda bazı banka firmalar, işte Vakıfbank gibi, işte Eczacıbaşı gibi, o şirketlerle boy 
ölçüşmemiz çok zor oluyor. Buna ancak alt yapıdan uzun vadede kendi oyuncularımızı 
yetiştirecek, bunların başına bela olabiliriz veya şampiyonluk öyle gelebilir. O yüzden bu alt yapı, 
diğer iki branş için, tabii ki kürek ve yüzme için de önemli ama, basket ve voleybol için çok 
önemli. Yöneticilerimiz inşallah bunlar için de önemli çalışmaları yaparlar. 
Erden Timur gitmeseydi bir sorum olacaktı ona, şu mali kongrede Sportif A.Ş.’nin 525 milyon TL 
lik bir zararı var. Bu zarar, gittik sene artacak mı veya bunu nasıl telafi edilecek? Diyelim ki biz 
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şampiyon olduk, seneye Şampiyon Kulüpler kupasına gideceğiz, biraz daha takviye yapılacak mı? 
Borç artacak mı? Veya satılacak futbolcular var, zaman zaman duyuyoruz. Yani bu konudaki 
planını da bize anlatması önemli. Yani az buz rakam değil bu. Son senelerde de yapılmış en 
büyük, tamam takım iyi, çok iyi kadro kuruldu filan ama bunun da bir finansal tarafı var. Bunu 
da bize bir izah ederse, çok memnun olurum diye düşündüm ama kendisi yok. Ben başka bir şey 
söylemek istemiyorum, teşekkür ediyorum. Hepinize iyi günler diliyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Serhat Özalemdar’a teşekkür ederiz. Yani önemli toplantı nedeniyle ayrıldılar ama bu 
sorunuza tabii ki biz divan yönetimi olarak takipçisiyiz. Yazılı olarak da iletebiliriz veya bugün 
veya Sportif A.Ş. şu anda biz Galatasaray Spor Kulübü Derneği’nin Divan Heyetiyiz. Ama burada 
saygıdeğer yönetimimizden Sportif A.Ş.’de görevli olan tabii ki üyeler var, yetkililer var. Arzu 
ederlerse, bu toplantıda. Eğer belli bir inceleme yapacaklarsa, bir sonraki Mayıs ayı, Mayıs ayı 
toplantımız bu arada 17 Mayıs, Çarşamba günü yine burada icra edeceğiz. 
Ben şimdi cevap vermek istiyor musunuz veya toplu mu cevap verirsiniz? Tabii ki, Metin Başkan 
şu anda, Yönetimin İkinci Başkanı olarak, Yönetim Kurulu masasında bulunuyor. Toplu cevap 
vereceklerini ifade ettiler. Sayın Taner Aşkın’ı kürsüye davet ediyorum. 
 
Taner Aşkın 
Değerli Divan Başkanım, değerli heyeti, Sayın Yönetim Kurulu ve Yönetim Kurulu üyeleri, Sayın 
hazirun, değerli Galatasaraylılar, basın emekçileri, sevgili taraftarlar, hepinizi, saygı ve sevgiyle 
selamlıyorum. Esasında bugün için burada bulunmamın sebebi, hem daha önceden ilan edilmiş 
olan, Sayın Erden Timur Bey’in yapmış olduğu açıklamalarla ilgili, ciddi şekilde bir bilgi sahibi 
olmak için kendisinin arz ettiği şeyleri dinlemekti. Çeşitli nedenlerle hepsini arz etmesi mümkün 
olmadı. Önemli bir iş, tabii ki birinci derecede olması gereken oydu. Gerek Sayın Başkan olsun 
gerek kendileri olsun. Bu toplantıya iştirak etmek üzere ayrıldılar. İnşallah hayırlısı olur. Evet 
doğru, Galatasaray aleyhinde birtakım şeyler dönüyor. Ama bunu konuşmayalım. Bizim de 
kendimize göre, Galatasaray’ın ağırlığını ortaya koymamız lazım. Bu çok doğru bir şey, biz de 
hareketlerimizde, Galatasaraylılığın ne olduğunu, Galatasaray’ın ne olduğunu, bağırarak, 
çağırarak değil, hakemlere itiraz ederek değil, yeri geldiğinde, ağırlığımızın ne olduğunu, çaka 
çaka göstermek zorundayız. Şimdi biz ciddi şampiyonluklar kaybettik. Neden kaybettik? 
Hocamızın yüzünden kaybettik. Hocamız 23 maç takımın başında olmadı. Bunların hepsi, geçmiş 
zaman içerisinde bize örnek olacak hadiseler, biz bunları örnek almalıyız. Benim hakemle ne işim 
olabilir? Ben takımın hocasıyım. Yöneticiler var. Bu işin mesulleri var. Onlar konuşacaklar. Her 
önüne gelen de konuşmayacak, her ceza yiyen de cezasını cebinden ödeyecek, kulübe 
ödetmeyecek. Yani bunlar önemli şeyler arkadaşlar, bakın şimdi Türkiye'de futbolun geldiği ve 
gideceği yer, ne olacak şu anda belli değil. Bundan sonra da belli değil. Dünya zaten kaotik bir 
ortam içerisinde, gerek ekonomik olsun, gerek sosyal olsun, yani her türlü bela şu anda 
dünyanın etrafında dolaşıyor. Bundan biz de nasibimizi alıyoruz. Dolayısıyla bazı şeylerde çok 
kontrollü hareket etmek zorundayız. Çünkü bizim geçmişten gelen bir mazimiz var ve geleceğe 
giden de bir atimiz olacak bizim. Dolayısıyla her şeyden önce, biz Galatasaraylılığımızı, eze eze 
ama Galatasaraylılığa yakışır şekilde, bize yakışır şekilde ortaya koymak durumundayız. Ben 
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esasında, burada noktayı koyayım. Buraya gelirken, yaklaşık, hemen hemen 22, 23 madde ile 
ilgili, birtakım şeyleri yönetimle paylaşmak üzere geldim.  
Fakat ortam buna müsait değil şu anda, çok önemli gördüğüm bir iki şeyi, sadece değineceğim. 
Yani bana cevap vermelerini de beklemiyorum. İstemiyorum da daha doğrusu. Hatta ben bunları 
yazılı da yönetime takdim edeceğim. Bir dahaki geldiklerinde, bir dahaki şeyde, hatta 
mümkünse, bir ara divan yaparak, bugün Galatasaray’ın içinde bulunduğu ortamı bir tartışalım. 
Bakın 9’uncu ay itibariyle, anonim şirketin bir listesi çıktı. Öncelikle şu üstümde kalmasın. Timur 
Bey’e, biraz evvelki yaptığı sunum için teşekkür ediyorum. Ama o sunum eksik beyler. O sunum 
eksik. O sunumun tamamlanabilmesi için, onun bir plan tahtında, bir proje tahtında, bütün her 
şeyiyle, özellikle maddi konularının açıklanması kaydıyla, Galatasaray’a ne zaman, ne 
harcanacak? Ne zaman geri gelecek? Bu süreçte bunu kim sübvanse edecek, bu alınacak 
kulüpler, kimlerin üstüne alınacak. Yoksa bitti mi? Galatasaray Spor Kulübünün şu andaki 
mevcut Gündüz Kılıç Akademisi mi burada söz sahibi olacak. Bu kulüplerin mal varlığı, ne şekilde 
anlaşılacak? Çünkü çok ucu başı belli değil bir olay. Biz bunun için ne kadar bir bütçe ayıracağız, 
ne zaman içerisinde ayıracağız ve bunu nasıl bulacağız? Şimdi burada kapatalım. Eksik kaldı, 
kendisine de soracağız zaten. Ben yazılı da bildireceğim. Ama önemli olan şu. Teşekkür ederiz, 
aydınlattı. Bazı şeylerde bilgi sahibi olduk. Eksikleri de zaten söyledi kendisi, bana her zaman 
müracaat edebilirsiniz, cevap vermeye hazırım dedi. Sorun yok.  
Şimdi arkadaşlar bakın, çok kısa bir zaman önce, dün, bugün, daha doğrusu dün, 9 aylık dönem 
açıklandı. Sportif A.Ş.’nin, 500 küsur milyonun üstünde zararımız var. Bu dönem zararı ve ciddi 
bir zarar. Peki, daha tamamlamadık. Mayıs’ta bitecek. Ne olacak? Soruyorum. Her şey böyle 
giderse, her şey böyle giderse şayet biz bu sene sonunu 700, 800, bilemediniz 900 civarında bir 
rakamla kapatacağız. Peki, şampiyonlar ligine gidiyoruz, şampiyon olduk. Tamam. Bu açık nasıl 
kapanacak? Şampiyon olduk da 3 tane eleme maçı oynayacağız. Ondan sonra gruplara 
gideceğiz. Buradan gelecek para, bizi kurtaracak mı? Galatasaray’ın başka türlü gelir 
kaynaklarına ihtiyacı var. Ama altını çiziyorum. Bu gelir kaynaklarının bugünden çok ciddi 
saptanması lazım. Çok ciddi saptanması lazım. Bakın, inşaat, inşaat piyasası bugün, maalesef 
bizim projelerimizle örtüşmüyor. Ben bir tavsiye olarak söylüyorum. Yine de belirteceğim ama 
Sayın arkadaşlara, belki önceden hazırlık yapmaları için faydası olur diye söylüyorum. Bugüne 
kadar yapmış olduğunuz, hani 5 tane, 6 tane şey var ya, nakit akış tablosu. Onları bir daha 
gözden geçirin lütfen rica ediyorum. O nakit akış tablolarına bir daha bakın, önümüzdeki yıl 
sonuna kadar ve ondan sonraki yıl da dünyadaki ekonomik konjonktüre göre, bizim coğrafi 
konjonktürümüze göre ve politik konjonktüre göre bu tabloları revize etmemiz gerekiyor. Sonra 
sükûtu hayale uğramayalım, bakın. Bugün, bugün bir nakit sıkıntısı çekiyoruz, ciddi anlamda bir 
nakit sıkıntısı çekiyoruz. Peki, bunu neyle takviye edeceğiz? Sayın Başkanın söylediği gibi, bir 
proje var. O projeyle takviye edeceğiz. Mecidiyeköy. Burada nakit akışı uydu mu? Uymadı, 
uyamadı. Çeşitli sebeplerle uyamadı. Ben Başkanı suçlamıyorum. Yönetimi suçlamıyorum. Hatta 
şöyle bir şey söyleyeyim. Onlara bir yerde de gönlümden, içimden geçeni söylüyorum. Yani 
üzülüyorum onlar için. Onlar da üzülüyorlar, çünkü biliyorum. Ama yapacak başka bir şey yok 
elde. Bir yanlış anlamak, koyun bir kenarda dursun, yine yanlış anlamaya devam edebilirsiniz. 
Orada bir taassubumuz yok yani. Ama şunu söylemekten asla çekinmiyorum. Rahat ve açıkça 
söylüyorum. Bakın, önümüzdeki sene hem Türkiye için hem dünya için önümüzdeki seneler 
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hatta, çok iç açıcı olmayacak. Ayağımızı yorganımıza göre uzatmak zorundayız. En son açılan 
davalarla ilgili, Florya’yla açılan davalarla ilgili söylüyorum. Haberiniz vardır yönetim olarak. 
Muhakkak size de tebliğ edilmiştir. Sayıştay, Florya’daki millet parkını iptal etti. Dolayısıyla resmi 
gazetede bunlar yayınlandı. Var, bunu okuyacaksınız. Merak etmeyin, bulursunuz ararsanız, 
göreceksiniz. Şimdi bizim Florya’dan, nakit çıkarmamız, haliyle, haliyle bir dava daha var, onun 
dışında bir dava daha var. Bir de İstanbul Belediyesi var. Yani bunlar ne zaman geri dönüşüm 
yapacak? 4 sene, 5 sene sonra, Galatasaray’ın 35 sene sonra çok iyi bir durumu olacakmış. 
Beyler bizim başımızda bir Demokles’in kılıcı var, sallanıyor. Biz bu borçla, bu mali tablolarla, 
UEFA’dan lisans alamayabiliriz. Alamayabiliriz, bakın bunu söylüyorum. Çok ciddi bir olay. Biz 
bunları nasıl ödeyeceğiz? 1 milyar 250 milyonu verdik, arsayı aldık. Arsayı kredi ile aldık. Krediye 
arsayı rehin gösterdik, yetmedi, dediler ki, şurada 2, 3 tane daha malınız var ya, hibe edilmiş. 
Onları da verin. Onları da verdik. Onları da vermek için yetki aldılar bizden ve verecekler, çareleri 
yok. Ama bu nereye kadar gidecek? Nasıl olacak? Bu işi büyütmenin, tamam olabilir. Ya hiçbir 
şeyde, hiçbir şeyde, yanlıştan dönülmekten büyük bir erdem yok. Yanlış da demiyorum. Yanlış 
da demiyorum. Şartlar bunu zorluyor şu anda. Yapmayın, bakın futbolcu alıyoruz. Tamam. Alt 
yapıya gelmeyeceğim. Çünkü onu arkadaş anlattı. Daha anlatacak, konuşulacak şey var. 5 milyon 
verdik, aldık, İtalyan arkadaşı geldi. Oynuyorlar. 15 milyona aldık bu adamı. Tamam. 5 milyonu 
şu anda gözüküyor, 5 milyonu belli. Gerisi nerede? Arkaya giden hesaplarda. Yani buranın 9 
aylık, 10 aylık daha bir şeyi var, 12 aylık, ne ise. Süresi var. Geri kalan yönetime gidiyor. Burada 
görmüyorsunuz o rakamları. Gelecek senenin borçlarına. Böyle bir yetkileri var mı? Yok. Hayır. 
Döneminiz kadar borçlanabilirsiniz. Gelip buradan yetki almanız lazım, böyle bir şey olduğu 
zaman. Ama böyle olmuyor. Çünkü neden olmuyor? Sportif A.Ş.’den yürüyor işler. Burada, yani 
buradaki kontrol kaçtı. Bunu söyleyeyim size. Ne oluyorsa, labirentlerin içerisinde dönüyor her 
şey. Böyle saçma şey olmaz. Proje yok, plan yok. Maliyet yok. E, biz ne ile uğraşıyoruz kardeşim? 
Ne ile uğraşıyoruz, neyin peşindeyiz? Galatasaray’ı nereye götürmeye çalışıyoruz? Şampiyon 
olduk? Olduk, olduk da. Ben 50 milyon daha harcadım. Zaten 50 milyon açıkla giriyorum. Oldu 
100 milyon. Oradan ne aldık abi? Ya lig şampiyonu olsam, orada lig şampiyonu olsam, 
şampiyonlar ligi şampiyonu olsam, alacağım para belli. Yani, 20, 30 milyon Euro daha fazla para 
alacağım. Ama o parayı ben alabilmek için şu anda dünya kadar faiz ödüyorum. Dünya kadar 
borç ödüyorum. Sayın Başkan diyor ki, ben faizden kurtaracağım Galatasaray’ı. İyi de nasıl 
kurtaracağız Sayın Başkan? Yok burada kendisi fazla bir şey yapmak istemiyorum. Bakın 22 tane 
madde ile ilgili çok önemli, ya olacak şey değil. Mesela Galatasaray’da olmaması gereken şeyler 
oluyor beyler. Ben rahatsızlığımdan dolayı, kongreye katılamadım. Ama kongreye gelseydim, 
benim bir oy kullanma hakkım vardı. Bu da ibra ile alakalıydı. Kullanacak mıydım, 
kullanmayacaktım? Kimin lehine kullanacaktım, kimin aleyhine kullanacaktım. İki tane ayrı 
yönetim var. Bütçesi ayrı, imza yetkisi ayrı, her şeyi ayrı. Koydular, kararın içerisine, tamam. 
Çorba yaptılar. İkisi bir arada çıktı. Birlik, beraberlik var. Hayır arkadaşlar, birlik beraberlik böyle 
olmaz. Birlik, beraberlik böyle olmaz. Birlik, beraberlik böyle olacaksa, olmasın. Olmasın. Yanlış 
bunlar. Ben ibra etmeyeceğim insanı, ben oy kullanmadım, kullanamadım daha doğrusu. Ama 
ikisini bir araya getirdiğiniz zaman, yanlış yaptınız. Hukuken yanlış. Bugün içimizden birisi, kalksa 
gitse, müracaat etse, inanın bu genel kurul iptal edilir. Ayıptır, yazıktır, bunlara tevessül 
etmememiz lazım.  
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Yalnız burada bir hukuki bir şey açmayalım, yani. 
 
Taner Aşkın 
Açmıyorum Sayın Başkanım, kusura bakmayın. Ben sadece yanlış olduğunu söylüyorum. 
Kendime göre söylüyorum. Ben mesulüm bundan, yani genel olarak, bunun aydınlanması lazım. 
Bunu da söylüyorum. Başka bir şey daha söyleyeyim. Yani sıkıntı, hukukçu arkadaşlarımız var. 
Herhalde düşünerek yapmışlardır. İnşallah öyledir. Ben ama şunu söyleyeyim. Öyle olmadığını 
da biliyorum. Kusura bakmayın. Bu kadar. Sadece noktayı koydum buraya. Şimdi başka bir şeye 
daha gelelim. Bir Disiplin Kurulu çalışıyor. Ben şahsen şöyle söyleyeyim. Yeni bir tüzük çalışması 
var. Özellikle rica ediyorum bakın. Yönetim Kurulu tamam, Denetim Kurulu, muhakkak ama 
muhakkak Yönetim Kurulunun dışında seçilmeli. Buraya olan adaylar kendilerini bildirmeli. 
Divana bildirmeli. Bunların içerisinden layık olanlar, alacakları oyla gelsinler, Denetim Kurulunda 
görev alsınlar. Aynı şey, yardımcı kurumlar için de böyle, Sicil Kurulu için de böyle, Disiplin Kurulu 
için de böyle olmak zorunda. Burada bir tarafsızlığı kaybediyoruz. Acayip bir şey oluyor. Osman 
diye bir arkadaşımız çıktı, bağırıyor. Tamburacı. Herkes de biliyor Tamburacı’yı. Ya Osman 
Tamburacı idam mahkûmu mu? Osman, ismini veriyorum bakın, dikkat edin. Beni bağlıyor 
sadece. Osman’la bir arkadaşlığım falan var ama, yani Osman’ın avukatı değilim. Onu da bilelim. 
Şimdi açık açık söylüyorum. Tamam, adam diyor ki, ben neyim? İdam mahkûmu muyum? 
Müebbet hapis mi var, yoksa ağırlaştırılmış müebbet hapis mi var? Yoksa, ben niye üye 
olamıyorum. Aradan seneler geçmiş, önce işlediğimiz, ha bir suçu varsa, hiç tereddüt etmeyin 
beyler, acele ihraç edin, atın dışarıya, çeksin gitsin. Eğer varsa. Verin o cezayı, atın, ihraç edin. 
Ama adamı ortada bırakmayın. Bunların söylenmesine mahal vermeyin Galatasaray genel 
kurulunda. Bunlar, yanlış şeyler. En iyi Galatasaraylılardan bir tanesidir, bildiğim kadarıyla. Ama 
yanlış. Hadise yanlış. Olmuyor. Şimdi bir başka bir şey daha söyleyeceğim. Bu özellikle, bunu 
lütfen iyice not edin sayın arkadaşlar, bakın bunu hep beraber tartışalım. Sayın yönetim. Burada 
sadece ikaz olarak söylüyorum.  
Özellikle söylüyorum. Bir, Galatasaray’da çok büyük bir dert var. Özet olarak söylüyorum. 
Pardon. Çok büyük bir dert var. Bizim üye sayımızda, yaklaşık şu an 3 bin kişi, kaydı kapalı üye 
var. 3 bin kişi. Bu arkadaşları, ben de yöneticilik yaptım zamanında ve bu konuları gerekli 
arkadaşlarla paylaştık. O zaman başta, şeyin, sevgili Ünal Aysal Başkanımız vardı. Paylaştık 
kendileriyle. Refik Bey, gayet açık, gayet net söyledi. Dedi ki, benim bu arkadaşları kulüpten ihraç 
edebilmek için 3’er tane ihtar çekmem lazım dedi. Her bir ihtarın parası bu kadar, bunların da 
parası bu kadar tutuyor dedi. Bu kadar. Ben yapamam bu işi dedi, bu paralar bende yok dedi. O 
zaman bu rakam 2 bin civarındaydı. Bugün 3 bini geçti. Hiçbir faydası yok. Gelmiyorlar, 
gitmiyorlar. Sadece zamanı geldiği zaman, arkadaşlar onların adına paralarını yatırıyorlar. Olmaz 
öyle şey arkadaşlar. Böyle şey olmaz. Adam yıllar olmuş, ayrılmış mektepten, çıkmış gitmiş, 30 
sene sonra gelmiş, ben üye olacağım demiş. Buyursun olsun. Ama 30 sene sonra üye olacaksa, 
bugün E grubunun aidatı ne ise onu ödesin olsun. O hakkı kaybetti. 30 senede insan emekli 
oluyor. Emekli olmuş o artık. Öyle bir hakkı yok. Yapmayın. Bunlar çok yanlış şeyler. Çok yanlış 
şeyler. Yani arkadaşlar, açık açık söylüyorum bakın, buraya çok hazırlanarak geldim. Çantamda 
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hakikaten açıklayacak çok şeylerim var. Bunların hepsi benim şahsi menfaatimle uzaktan, 
yakından ilgisi olmayan şeyler. Beni tanıyan tanıyor, yaptıklarımı bilen var. Takdir eden de var, 
tahkir eden de var. Hiç umurumda değil. Ben Galatasaraylıyım, bana düşen ne ise, ben onu 
yapmaya çalışıyorum. Söylediklerimin hiçbirisini yanlış anlamayın. Ben muhalefet değilim. Ama 
şöyle söyleyeyim. Son derece ciddi Galatasaray’ın hakkının yenmesine mani olmak için, son 
nefesime kadar her şeyi yapmaya amade bir adamım. Bunun da böyle bilinmesini, herkes 
tarafından rica ediyorum. İstirham ediyorum. Hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. Hoşça 
kalın, görüşemezsek iyi bayramlar diliyorum. Sevgiler sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Taner Aşkın’a teşekkürler. Şimdi bir konuya açıklık getirmek istiyorum. Divan üyeliğini 
düzenleyen, Sicil Kurulunun yetkileri ve yönetimin onayı ile, yani biz divan üyemizi kendimiz 
belirleyemiyoruz. 25 yılda otomatik üye oldu, 25 yıl sonra otomatik divan üyesi oluyor algısı var 
hazirunumuzda. İlgili madde şunu diyor. 118/5 maddesi, bu gözden kaçıyor. Malum insanımızda 
çok okuma alışkanlığı yok. Sicil Kurulunun görev ve yetkilerini düzenleyen 118’inci madde, 118/5 
fıkrası da şunu diyor. Her yıl sonunda sicil kayıtlarına göre 25 yıllık kıdemlerini kazanmış, yıllık 
ödentilerini tam olarak ödemiş, kesinleşmiş, bakın kesinleşmiş hak mahrumiyeti yaptırımı 
almamış. Bu bir ila, bir gün ila, 1 yıl 1 gün şeyi içeriyor. Kaydı toplam 5 yıl kapanmamış. Demek 
ki kaydı 5 yıl bir gün kapanmışsa, ödentilerine, yıllık aidatlarını ödemek suretiyle, ödese bile, 
birçok üyemiz o durumda. Divana gireceğini zannediyor. Hayır, bu 118/5 maddesi burada olduğu 
müddetçe, divana üye olamazlar. Sayın Osman Tamburacı’nın dosyası o gün genel kurula geldi. 
Gerekçeli olarak da başkanlık divanı, o günkü günü birlik, genel kurul başkanlık divanı, ceza infaz 
edilmiştir. Dolayısıyla bu dosyayı üyenin isteği üzerine, o günün, bizim daimi divan değil, o günün 
başkanlık divanına vermiş olduğu dilekçeyi işleme koymadı. Ben burada farklı hukuki görüşler 
olduğunu biliyorum. Bir görüş diyor ki, üye 2013’te ceza almış, 2014 genel kurulunda savunma 
hakkını kullanmamış. Ben suç işlemedim, dosyamı ayırın demiş. Ha burada diyorlar ki bazı 
hukukçular. Burada sayın üye hakkında temyiz mahkemesi niteliğinde olan bir nevi, Galatasaray 
Spor Kulübünün yıllık genel kurulu bir karar vermemiş. Dolayısıyla bu gri alanda kalmış, arafta 
kalmış. Üye başvurabilir. Bir yıl içinde disiplin dosyaları görüşülüyor diyor. Onun da mantığı arka 
planda, üyenin dosyası ilk genel kurula gelsin ki, kalıcı hak mahrumiyetine uğramasın. Yani bu 
10 yıl sonra, bir dakika 2014, 2013 cezası. 2023’e geldi. 10 yıl sonra. Dolayısıyla burada hukukun 
labirentlerinde kaybolmak yerine, tüzük değişikliğinde eğer bir konsensüs olursa, bir sicil affı 
olabilir. Yani ebediyen o cezası biliyorsunuz, sicil aflarında 5 yıl veya 10 yıllık periyodlarda, sicil 
temizleniyor. Ama Galatasaray’ın geleneksel, yüksek murakabe heyeti ve haysiyet divanından 
gelen geleneğine göre de üyenin sicilinin temiz olması, bir anlamda yani çiziksiz olması düsturu 
ile bu tüzük hazırlanmış, arka planda. Bunu yeni tüzük taslağında, dikkate almak yönünde eğer 
bir konsensüs olursa, getirilebilir. Ha, sayın üyenin şu hakkı da vardır. Genel kurul kararında son 
nokta konduğu için, başkanlık divanı da olsa, mahkeme yolu açıktır. Ama kendisi geçmişte de 
mahkeme yoluna gitmemişti ama mahkeme yolu açıktır yani, ama kendi takdiridir. Ben konuyu 
bu şekilde açıklamış olayım. Buyurun kürsüden konuşabilirsiniz Sayın Taner Aşkın. 
 
Taner Aşkın 
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Sayın Başkanım, çok teşekkür ediyorum. Açıklamanız için. Çok teşekkür ediyorum. Ama keşke 
bu açıklamayı, kongreyi yöneten Divan Başkanımız bu şekilde yapsaydı. Bu şekilde yapsaydı. Çok 
daha isabetli olurdu diye düşünüyorum. Galatasaray’a yakışan da buydu. Eğer böyle bir takıntısı 
varsa, Osman Bey belki bunu biliyor, belki bilmiyor. Beni hiç alakadar etmiyor orası. Ama beni 
alakadar eden husus, biraz evvel söylediğim kısımla ilgili. Bu yakışmadı. Kongreyi idare eden 
arkadaşımız, bu tüzükte böyle böyle bu şekilde izah ediliyor. Dolayısıyla sizin açık yollarınızı, biz 
gelip burada açamıyoruz. Bizden buraya kadar getirdiğiniz dilekçeyi şu şekilde size, cevap olarak 
bildiriyoruz deselerdi. Bu bitmişti, böyle bir konu, Galatasaray’ın ne gündemine girerdi, ne öyle 
olurdu. Bunun şimdi bundan sonra adliyeye gitmesi, şusu, busu, bunlar, falan filan, 
Galatasaray’a da yakışmaz, Osman’a da yakışmaz. Yani işin açıkçasını söylüyorum. Dolayısıyla bir 
af olur, olmaz. Şu, bu, falan, filan. Ben bunların hiçbir tane şeyine karışmıyorum. Onlar zaten 
genel kurulun vereceği kararlar. Bakacağız, göreceğiz hepsini. Ama bazı şeylerin zamanında ve 
yerinde söylenmesinin açıklıktan, yani açıklıktan, şeffaflıktan kasıt bu. Eğer bunları biz 
açıklayamıyorsak, saklıyorsak. Yok bu burada dursun, zamanı geldiğinde ben bunu çıkarırım, koz 
olarak kullanırım felsefesi hâkim gibi gözüküyor, olmasa da gözüküyor. Altını çiziyorum ve 
teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Biz de açıklamanız için, saptamanız için teşekkür ederiz. Sadece şunu belirtmek istiyorum. 
Buradaki divanın yetkisinde olmayan bir olay. Ben bu konuda herhangi bir yoruma girmem. 
Çünkü hem tüzüğe aykırı olur. Çünkü o an için, kulübün en üst organı, genel kurul Divan 
Başkanlığıydı, dolayısıyla onlar bir şey takdir etmişler. (Onu söylemek istedim zaten). Tabii, tabii. 
Şimdi gündemimizle, şu andaki konuşma sırasında, Sayın Can Çobanoğlu. Buyurun. 
 
Can Çobanoğlu 
Değerli Divan Başkanım, değerli üyeler, sayın Yönetim Kurulu, değerli divan üyeleri ve bizleri 
televizyon başından seyreden değerli, çok kıymetli Galatasaraylılar, herkesi saygı ve sevgiyle 
selamlıyorum. Bugün tarihi bir divan yapıyoruz, tarihi divan dememin sebebi şu. Galatasaray’da 
aslında yazılı olmayan daha önceki konuşmalarımda da belirttiğim, kurallar vardır. Onların 
silsilesi vardır. Galatasaray nezaket içerisinde, ama bir hiyerarşi ile birliktelik kurar ve kültürü de 
buradan gelir. Ben bugün çok heyecanlıyım, çünkü eskilerin tabiriyle, rahle-i tedrisatı gördüğüm 
kişiler, tam da karşımda oturuyorlar. Tarihi bir divan dememin sebebi bu.  
Galatasaray’ın ne olduğunu anlatan, Galatasaray’da Galatasaraylılığın nasıl yaşanması 
gerektiğini anlatan, biraz önce bahsettiğiniz Hasnun Galip sokağın sol tarafındaki kırmızı, suni 
derili koltuklarda, nasıl oturup, ayağa kalkacağınızı bizlere öğreten, değerli büyüklerimiz 
buradalar. Ben onları özellikle saygı ve sevgiyle bir kez daha selamlamak istiyorum. Hoş geldiniz. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Ben özellikle kuvvetli bir alkış rica ediyorum.  
 
Can Çobanoğlu 
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Eski deyimiyle şube kaptanım olan, Semih Haznedaroğlu, ben sporcuyken, Semih abi bizim şube 
kaptanımızdı. Ben kendisi ile bir sporcu yönetici olarak çok görüştüm. Bize hakikaten büyük 
katkılar ve Galatasaray’da nasıl forma giyilmesini öğreten bir kişilik ve kimliktir. Semih abi ben 
bir kez daha bize Galatasaray’ı öğrettiğiniz için size şükran ve minnetlerimi sunuyorum. Sağ olun.  
Divan üyelerimiz, ayrı kıymette, onların da çok büyük emeği var ve divan adabını da bize 
öğrettiler. Dolayısıyla ben bugüne kadar görev yapan tüm divan üyelerimize de teşekkürü bir 
borç bildiğimi, buradan sizlere iletmek istiyorum. Biraz önce bir bizi üzen, ama aslında ne 
olduğunu çok anlayamadığımız için gelişen bir olay konusunda da ben hem benim kıymetli 
dostum hem bir Galatasaray Başkanı olarak Sayın Mehmet Cansun’dan da bir özür diliyorum. 
Ben sizin bu konulara kaprisle yaklaşmayacağınızı ve ne kadar iyi Galatasaraylı olduğunuzu, 
yaklaşık 55 senedir dostluğumuza binaen gayet iyi biliyorum ama incinmemenizi rica ediyorum. 
Çünkü bu divanın organize ettiği bir konu değil, Aydın Bey’in özellikle kendisi, kendi iş alanında 
yapmak istediği bir etkinlikmiş. Ben Aydın kardeşimle de görüştüm. Bazı zamanlarda böyle 
insan, bahtsız bedevi gibi olur. Onun üstüne yıkılan bir şey ama ben özellikle sizden hem özür 
dileyerek, kırılmamanızı rica ediyorum. Hem Aydın kardeşimin de bunu bir an önce telafi 
edeceğini de umuyorum ve kendisinden de rica ediyorum. 
Yönetim Kurulumuzun mali genel kurulu, hakikaten diğer kulüplere örnek verecek şekilde gelişti 
ve hepimiz belki de çok uzun senelerdir görmediğimiz bir birlik ve beraberlik içerisinde ibra 
edilen bir yönetim ile yola devam ediyoruz. Ben Yönetim Kurulunun yaptığı fedakârlık ve 
çalışmalardan ötürü, kendilerinin hem önümüzdeki süreçte, moral olacak bu destekten ötürü 
ve yaptıkları çalışmalardan ötürü teşekkürü bir borç biliyorum. Ancak şunu da söylemeden 
geçemeyeceğim. Bize bir kulüp sever, Galatasaray sever, gönlünde Galatasaray yaşatan, bir 
hayırsever tarafından verilen 3 tane evin, ipoteklenerek, borç almak için ipoteklenmesi konusu 
da değil, neredeyse Galatasaray’ın tüm mal varlıklarının kullanımı, kendinize, kendilerine 
verildiği için, ben kayda geçsin diye söylüyorum. Bir kez daha üzerinizdeki yükün çok büyük 
olduğunu ve vebalin çok büyük olduğunu sizlere hatırlatmak istiyorum. Çünkü Galatasaray’ın 
bugüne kadar birikmiş, tüm gayrimenkulleri, varlıkları artık sizlerin elinde, dolayısıyla bizim 
namusumuz sizlere teslim ama her Galatasaraylı gibi, hepimiz, teker teker bu projeleri ve 
yaptıklarınızı çok yakinen takip edeceğiz. Zaman zaman eleştiriler olacak, ama biraz önce değerli 
bir büyüğümüzün, Galatasaraylılar Derneği Divan Kurulu Başkanı’nın söylediği gibi, bizde Ziya 
Gökalp de var, Tevfik Fikret de var, Nazım Hikmet de var. Zaten bizim rengimiz bu. Onun için 
Galatasaray bir eleştiri yeridir. Eleştirilere tahammül etmemiz gerekir. Yeter ki, art niyetli 
olmasın, biz renkli bir kulübüz. Sarı ile kırmızıyı yanyana koyan, belkide en nadir ve en nadide 
kulübüz. Ama eleştiririz, siz bu eleştirilere mutlaka tahammül edeceksiniz. Biliyorum, yönetmek 
çok zor. Zaman zaman eve gittiğinizde, siz ne yapıyorsunuz ya, deli misiniz diyen aile fertleriniz 
var. Onlara rağmen, siz bu işi yapıyorsunuz. Sizleri eleştirmek de çok kolay değil ama mevzubahis 
Galatasaray olunca, biz de bunları yapmak zorunda kalıyoruz.  
Başkan, değerli Başkan, kulüpler birliği toplantısı ve peşinden oluşacak, Türkiye Futbol 
Federasyonu ile yapılacak koordinasyon toplantısına yetişti. Aslında olmayan bir yere gidiyor. 
Ne anlamda söylüyorum? Çünkü Türkiye'de Futbol Federasyonu aslında yok. Şimdi onlar 
söylese, ceza alırlar. Yöneticilerimiz söyleseler, ceza alır. Ben kulüp yöneticisi, bir üyesiyim, 
dolayısıyla yok hükmünde bir yere gittiler. Allah kolaylık versin. Çünkü duvarla sohbet edecekler. 
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Çünkü futbolla alakası olmayanlar, futbolun içerisinde yönettiklerini zannettikleri bir varlık 
olarak orada duruyorlar. Ama bizim için yok hükmündedirler. Türkiye'de, Türk futboluna 
yaptıkları hiçbir katkı olmadığı gibi, adeta kulüpleri, sürekli olarak ceza üzerinden sağmak üzere 
orada oluşmuş bir heyet var.  
Yani kulüp resmi sitesinden açıklama yapılan bir yerde, kulübün başkanına, hem hak 
mahrumiyeti, hem para cezası. Kulübün yöneticisine hem hak mahrumiyeti hem para cezası, 
futbolcuya, teknik direktöre, sürekli hak mahrumiyeti, para cezası verenlerden şunu öğrenmek 
istiyorum. Bu adamlar acaba niye konuşuyor? Bu sporcular acaba niye konuşuyor? Bunlar niye 
çileden çıktılar. Esas hak mahrumiyeti verilmesi gerekenler, tam da Riva’da oturanlardır. Bunu 
da buradan sizlerle paylaşayım. 
Saatin geç olması ve Sayın Başkanın, daha önce ikazına uymak istiyorum. Çünkü teknik 
sebeplerle, arkadaşlarımızın, televizyondaki arkadaşlarımızın 5’te salondan çıkması lazım. Kısa 
bir hatırlatma yapacağım. Aslında bunun da divan kayıtlarında bulunmasını istiyorum. Onun için 
bu konuşmayı, bu konuyu gündeme getireceğim. 
Efendim medyada biliyorsunuz çokça yer aldı, hepimizin de o dönem ilgisini çekti. Ama biz her 
şeyi deprem de dahil, olduğu gün yaşayıp, sonra unuttuğumuz için, bu konuyu unutmak üzereyiz 
veya unutturulmak üzere, bu konu bize. Bu nedir? 20 bin adet kayıp malzememiz vardı. Bunun 
içinde formalar var, tozluklar var, eldivenler var. Bir sürü şey var. Bu konuyla ilgili, uzunca 
süredir, yargılama sürüyor. Üzerindeki gizlilik kararı kalktığı için, aslında bende olan, takip 
ettiğim, bende olan ve ilgili hukuk bürosu ile görüştüğüm bir önceki yönetimde bu işi takip eden 
ve hukuktan sorumlu Yönetim Kurulu üyesi olan değerli Rezan kardeşimle de yaptığım 
görüşmelerde, bende bir şüphe belirdi. Bu dosya sadece görüşüldüğü yerde değil, sanki 
içimizden de kapatılmak isteniyor. (Doğru, doğru.) Eğer kulübümüzün bir menfaati varsa, şimdi 
burada her şeyi açık, açık söyleyemeyeceğim. Çünkü açık bir yayın yapıyoruz. Kulübüme zarar 
verecek hiçbir şeyi ben konuşmam. Ancak, soruşturma bürosunun, zabıtları burada. Yani 
savcılık. Bakırköy 14’üncü Asliye Ceza Mahkemesinin duruşma zabıtları da burada. Nedense, 
2021’in Temmuzunda başlayan bu iş, yine bizim avukatlarımız tarafından, gizlilik kararıyla 
yürütülmeye çalışılmış. Benim de aklıma şu geldi. Belki kulüpte önemli çalışanlara da ucu 
değecektir, yarın öbür gün başka sıkıntılar çıkacaktır. Dolayısıyla bu işi bir şekilde kendi içimizde 
de çözebiliriz diye gizlilik kararı aldırmış olabilirler diye düşündüm. Ama konu pek de öyle değil. 
Bu kadarını söyleyeyim, ötesini söylemiyorum. 2021’de aslında bu Ünal abi döneminden beri, 
değerli Ünal Aysal başkanın döneminden beri gelen bir hadiseymiş. Onu da bu davadan değil, 
araştırdığım için öğrendim. Bir önceki Burak Bey’in Sayın Burak Başkanın yönetiminde, ilgili 
Yönetim Kurulu üyesi, depolarda sayım yapmaya karar veriyor. Sebebi ne? Kendisine çünkü, 
bizim storeların yöneticiliği veriliyor, o ilgili kişiye, ilgili yöneticimize. Bunun için de depolara 
girdiğinde, aslında bütün malzemelerin yerlerde, son derece düzensiz, deponun, depoluktan 
çıktığını görüyor ve malzeme sayımı yapmak için, barkodları kullanmaya çalışıyor. Barkodlardan 
da gerektiği gibi faydalanılamadığını görünce, bunu bir özel şirkete, bu işi yapan, 
perakendecilikteki bir özel şirkete, veriyorlar. Bir sayım yapın diyorlar. Malzemeler eksik çıkıyor, 
niye eksik çıktığını bulmak için kameraları kontrol edelim diyorlar. Çünkü hepinizin bildiği gibi, 
depolarda kameralar var. Fakat ne hikmetse, malzemeleri gören kameralar arızalıymış. 
Herhalde rutubet aldı onlar. Tavanda ama rutubet almışlar, ya da kedi girdi trafoya. Şimdi kediyi 
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oradan çıkaracağız da, bir kuyruk var içeride, bir kuyruk. O kuyruğu ne yapacağımıza hep beraber 
karar vereceğiz. 
Suçlanan arkadaşlar, burada isimleri var ama ben arkadaşlarımıza fazla buradan da ilanen 
duyurmak istemiyorum. Suçlanan arkadaşlarımız var. Suçlanan arkadaşlarımız, şöyle bir şey 
söylüyorlar. Ya bizi suçluyorsunuz da diyorlar, e iyi de, access, bizim oraya girişimiz yok ki 
diyorlar. Mesela suçlananlardan bir tanesi, o zamanki otobüs şoförü, çünkü otobüsün altındaki 
bagajında yine o dönemki yöneticimizin ifadesiyle söylüyorum. 200 bin euroluk malzeme var. 
Otobüste. Şimdi ben bu işi çok uzun seneler yaptım. Ben bu işi çok uzun seneler yaptığım için, 
Otobüsün bagajında ne olması gerektiğini bilirim. Bu olmaması gereken bir şey. Olmaması 
gereken sayıdaki malzemenin niye orada olduğunu sorunca, ya işte formalar bazen eksik geliyor, 
değişiyoruz filan diyorlar. Değerli divan üyeleri, biz maçlara giderken 3 tane forma alırız. Her 
ihtimale karşı, bir de forma rengi değişebilir diye, aslında olmaz ama yine de bir iki takım daha 
forma koyarız. Ama dönüşte bunların hepsi tesise bırakılır. Otobüste taşınmaz. Ve ne hikmetse, 
bu otobüs şoförümüz, idari personel olarak gözüküyor ve ulaşım koordinatörü olarak 
gözüküyor. Bizim kayıtlarımızda. Otobüs şoförü olarak da gözükmüyor.  
Bahsedilen miktar 20 bin olarak geçmesine rağmen, o dönemki yönetimdeki arkadaşlarla 
konuştum, sadece diyorlar, 5 bin tanesini tespit edebildik. Bunlardan da 54 adedini sadece geri 
alabildik. Aslında bu işin, bu işin çıkışı da enteresan. İlk ismi geçen arkadaşımız, Antalya’da bir 
arkadaş, ona baskın yapıyorlar veya soruşturmaya aldıklarında, çünkü onun elinde, tozluk imzalı, 
eldiven, hani daha iç şeyler, forma değil. Ben diyor, müze yapmak istiyordum diyor. Hakikaten 
çok güzel Sami abi. Bizim müzemiz yok demek ki, Antalya’daki arkadaş müze yapmak istiyor. 
Sonra telefon tapeleri vesaire bunları takip ediyorlar. Görüyorlar ki devamı da var ve devam 
ettiklerinde, karşılaştıkları konu, kulüp çalışanlarından bazılarının yine telefon trafiğinden tespit 
ediyorlar. Kayıtlara bakıyorlar. Devam edilen bu süregelen hadisede, o bahsettiğim şoförün 
eşinin, size tam da ismini söyleyeyim, ama tam ismini söylersem belki hukuki bir şey olur. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Bence isim vermeyin. 
 
Can Çobanoğlu 
Şöyle söyleyeyim. Kelepir nokta bilmem ne diye başlayan bir sitede bizim malzemelerin satıldığı 
tespit edilince, ya bu kim diyorlar. O söylediğim şoförün eşiymiş. Onun vasıtasıyla satılıyormuş. 
Yani burada daha başka bir sürü belge var. Çok uzatmayayım. Öyle bir işin içindeyiz ki, rahmetli 
Demirel, benim de çok sevdiğim birisiydi, deprem hocaları, depremle ilgili teknik bilgiler 
veriyordu, bütün salon da uyuyordu. Kendisi de o dönem Cumhurbaşkanı, ben de birlikteyim, 
baktı herkes uyuyor, çıktı dedi ki, sağa baktı, sola baktı, her zamanki gibi, Allah rahmet eylesin, 
gerdanını kırdı. Demek ki neymiş dedi, Türkiye'nin altı cıvıkmış dedi.  
Herkes güldü, uyandı. Niye cıvık olduğunu anladılar. Bizim de demek ki neymiş, biz soyulmuşuz. 
Dolayısıyla değerli yönetim, benim çok kıymetli dostlarım, arkadaşlarım, bizim hukuk kurulunun 
davalara niye girmediğini bana birisi izah etmeli. Dışarıdan bir avukatlık bürosuyla bu işi 
götürmeye çalışıyoruz ve o arkadaşlar çeşitli tehditler alıyorlar, onları da gittim buldum, onlarla 
da konuştum. Çünkü bu iş bildiğimiz bir iş değil. Bu işin ucu başka yerlere uzanıyor. Bu işin ucu 
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başka taraflarda, başka ceplere ve başka mecralara gidiyor. Lütfen, lütfen sizden ricam en 
azından bizim hukuk kurulumuz, bizim avukatlarımız, avukatlarımızın ismini de burada 
zikretmek istemiyorum. Bu konunun takipçisi olsunlar, siz de bizim teslim ettiğimiz 
Galatasaray’ın, teslim edilen mallarına hukuk kurulumuz vasıtasıyla lütfen sahip çıkın, ben 
herkesi tekrar, tahammülünüz için, dinlediğiniz için teşekkür ediyor, saygı ve sevgilerimi 
sunuyorum. Başkan teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler Sayın Can Çobanoğlu’na. O dava herhalde sonuçlanma safhasına gelmiştir. 14 
Nisan’da duruşması, evet. Takipçisi olmamız lazım, hepimizin. Son konuşmacımız Sayın İbrahim 
Göknar. Ondan sonra saygıdeğer Yönetim Kurulumuza söz hakkı vereceğim. 
 
İbrahim Göknar 
Değerli Galatasaraylılar, Sayın Başkanlarım, herkesi sevgi ve saygıyla selamlıyorum. Evet 
efendim, Başkanımız ve Sportif A.Ş. başkan yardımcımız aramızdan ayrıldılar. İkinci Başkanımız 
ve Yönetim Kurulumuz da müsaade ederlerse, dedikodularını yapabiliriz. Şimdi öncelikle 
müsaade ederseniz ben de sayın Mehmet Cansun Başkana gösterdiği nezaket ve her zamanki 
tevazusu için çok teşekkür etmek istiyorum. 
Efendim öncelikle sevgili Erden Timur Bey’in yaptığı çok şık prezantasyonu dikkatle dinledim. 
Her zamanki gibi çok değerli düşüncelerini, bizlere, Galatasaray’a aktardı. Ancak bazı konulara 
dikkatimizi çekmek istiyorum. O da şu şekilde. Benim şu an için anladığım kadarıyla, biz 
İstanbul'a uğramadan, direk Avrupa’ya gidiyoruz. Bunu bugünkü sunumda o şekilde algıladım. 
Bunu niye böyle söylüyorum? Çünkü İstanbul'da daha yapılacak çok işlerimiz var. Alt yapı 
anlamında tabii. Şimdi evet, daha önce de görüşmüştük. Alt yapıda, bana göre en önemli konu, 
her şeyin ötesinde, liyakattir. Liyakat derken, şunu söylemeye çalışıyorum. Bu çocuklarımıza, 
yön veren, yön gösteren, yarınlarını hazırlayan, burada çok şık sunumda da her anlamda izledik. 
Acaba onları eğitecek olan kişilerimiz, hocalarımız kimlerdir? Bunların, bu kişilerin liyakati çok 
önemlidir. Zira bugüne kadar, buna menajerlik sistemi de dahildir. Her zaman söylüyorum. 
Burada bir kere daha not olsun diye söyleyeyim. Bizim madem bu kadar geniş çaplı 
düşünüyoruz. O zaman Galatasaray’ın kendine özgü, resmi federasyona bağlı bir menajerlik 
sisteminin kurulması da gerekir. Dolayısıyla tüm şaibelerden, tüm şuuyu vukuulardan, 
Galatasaray bu şekilde de öncelik yaparak, ayrılabilir. Şimdi evet, Taner Bey bütçeye girdi, pek 
girmeyeceğim. Biraz sonra değineceğim, ancak şu var. Alt yapı da bütçe. Çok güzel şeyler izledik. 
Ama isterdim Erden Bey burada olsun, bilahare kendisine sormak isterim. O da şudur. Şimdi 
şunu biliyor muyuz? Galatasaray’ın mevcut alt yapısına, tevdi edilen bütçe rakamı, Galatasaray 
kulübünün yıllık gelirinin binde biri dahi değil. %1 demiyorum. Binde biri dahi değil. Hesap çok 
basit. Bizim Galatasaray’ımızın yıllık geliri, aşağı yukarı 60 milyon dolardır. Bugünkü rakamlarla 
söylüyorum. 
Buradan hesabı çıkartabilirsiniz. Dolayısıyla bu çok önemli. Bu son derece önemli. Burada her 
şey çok güzel anlatılıyor. Yarına yönelik konuşuluyor ama e şu anda ne yapıyoruz? Geçen yıl ne 
yaptık? Niçin bu miktarı, niçin bu miktarı yükseltemedik? O alt yapıda oynayan çeşitli gruplardaki 
250 futbolcumuzun ihtiyaçları, ne ihtiyaçları var? Onlara niye dikkat etmedik? Bunları da 
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mutlaka göz önüne almalıyız. Şimdi buradan biraz popüler konuya geçeyim. Nicolo Zaniolo, 23 
yaşında, istikbal vadeden bir genç oyuncu. Evet, tam 600 adet TOGG marka, araba fiyatını bu 
oyuncumuza yatırdık. 600 milyon Türk lirası. Bugünkü fiyatlarla, bonuslardan bahsetmiyorum. 
Sadece bonservis ve maaş. Şimdi sormak istiyorum. Evet, bir marketing için, bir pazarlama için 
güzel bir argüman olabilir. Ancak gerçeklerle yüzleşmeliyiz. Nicolo Zaniyolo’ya verilen 600 tane 
TOGG parası mı? Yoksa, sadece bir iki tane TOGG parasını alt yapıya yatırılacak para mı? Bunu 
çok iyi düşünmemiz lazım. Şimdi diğer taraftan asıl önemli konuya gelmek istiyorum, 
müsaadenizle. Şu anda spor kamuoyunun en önemli gündemi, şampiyonluk yarışı. Başkanımız 
ve Sportif A.Ş. başkan vekilimiz de kulüpler birliği toplantısına gittiler. Şimdi önce şöyle gireyim, 
geçtiğimiz hafta sonu maçları, pazartesi dahil, rakip kulüp başkan ve rakip kulüp yöneticileri, 
çıktılar, bir demeç verdiler. Dediler ki, Galatasaray çıksın belgeleri açıklasın. Galatasaray çünkü 
dedi ki, elimizde belge var dedi. Bunları sezon sonunda açıklayacağız dedi. Bana göre çok yanlış 
bir adım oldu. Eğer ben de inanıyorum belge vardır, çünkü benim yöneticim söylüyor. Ama sezon 
sonu beklenmez. Sezon sonu beklenirse, o zaman o rakip kulüplerin yaptığı gibi, aynı oyunu 
bizim de oynamamız demektir. Eğer biz Galatasaray isek, fikrimiz, vicdanımız hür ise, varsa, 
anında ortaya çıkarmalıyız. İkinci konu, şimdi bugün akşam merakla spor kamuoyu yine, kulüpler 
birliği toplantısından çıkacak kararları bekliyor, görüntüleri bekliyor, vesaire vesaire bir sürü şey 
bekliyor. Ben de bir Galatasaray üyesi olarak şunu söylemek istiyorum. Biz ne için, şimdiye kadar 
hakkımızda yapılan bu kadar haksızlığa rağmen, maçlar için söylüyorum. Her şey ortada, niçin 
çıkıp da en yetkili ağızdan, yani yönetim olarak, istifaya davet etmedik, net olarak. Niçin 
kelimelerin etrafında dolaşıyoruz? Bunu niye yapıyoruz? Bugün de bu bir fırsattır aslında, bugün 
sevgili Başkanımız orada, açıkça kendilerini, hem TFF’yi, hem de MHK’yi gayet net olarak, istifaya 
davet etmelidir. Bize de yakışan bu olmalıdır. Galatasaray için yakışan bu olmalıdır. Haksızlıklar, 
her şey ortada. Çünkü artık bu tiyatroya bir son vermemiz lazım. Bunu bu şekilde, kelimeler 
labirentinde dolaşarak, Galatasaray’ı da ayrıcalığından mahrum etmememiz lazım. Sözümüzde 
durmalıyız ve yerinde, zamanında proaktif bir şekilde, doğru olarak noktayı koymalıyız. 
Dinlediğiniz için çok teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın İbrahim Göknar son konuşmacımızdı, ben Yönetim Kuruluna, saygıdeğer Yönetim 
Kurulumuza söz vermeden önce, Türkiye'de iyi bildiğim bir alt yapı faciasını, bizim kulübümüzle 
alakası yok. Benim çocukluğumda Beşiktaş’ın henüz daha bu kadar, 70’lerde bu kadar inşaat 
furyası olmadan, her sokağın bir takımı vardı, turnuvaları vardı. Benim de hasbelkader idarecisi 
olduğum takım, bir Kenan Baba turnuvası diye, orada şampiyon oldu. Saha nasıldı biliyor 
musunuz? Yarısı düzdü, yarısı 15 derece eğimliydi. Şu anda orada tabii birtakım apartmanlar var. 
Size samimi olarak söyleyeyim, 7 kişilik takımımda, 6 tane, birinin lakabı Pele idi, kabiliyetli 
oyuncu vardı. 7’nci de suyun karşı tarafında, bir takımımızın sonra kaptanlığına kadar yükselmiş, 
benim mahalleden, küçüğümdü. Gözümüzün içine bakardı ki, biri sakatlansın da değiştirelim, 
onu alalım. Bir tek o profesyonel futbolcu oldu, diğerleri hayat gailesi ile, diğer 6 kişi, futbolcu 
olamadılar, hayatlarının istikameti başka türlü gelişti. Bir duyduğum olayı anlatayım. Türkiye'de 
bir alt yapıda, çocuğun performansı düşüyor, çok kabiliyetli bir oyuncu, bir durgunlaşıyor çocuk, 
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şey yapıyor, içine kapanıyor. Psikologlarla çocuğu çözmeye çalışıyorlar. 10 gün sonra çocuk biraz 
konuşmaya başlıyor. Gömleğini çıkartıyor, sırtında kemer izleri. Ebeveyni olan babasının dediği 
olay şu, sen eve ekmek getireceksin. Bu çocuk 16, 17 yaşında. Bir sözüm de bu acı bir olay. Bir 
sözüm de özellikle bizim geçen sene şampiyon U19 takımına, ama bu yönetim öncesi, onu 
söyleyeyim. Suyun karşı tarafında, basketbolculuk yapan bir kişi vardı ve bizim fidanlarımızı 
kopartıp yurt dışına götürdü. O çocuklar kayboldular. İsimlerini vermeyeyim, yani en az 2 oyuncu 
biliyorum. (Ben de bileyim, söyle ismini ya.) Bartuğ Elmaz biri, Mustafa Kara neredeler? Mustafa 
Kapı. Evet. Benim yani, burada ama nereye döndü? Yani alt yapı, alt yapı diyoruz. Çok 
sunumlarda bir sıkıntı yok. Vizyonda bir sıkıntı yok ama bu çocuklar tesiste eğer tamamen yatılı 
kalmıyorsa, dar gelirli ailelerin çocukları, nasıl beslenecekler? Ailenin barınma, iaşesi, ibadesi, 
bütün şeyleri, onun için benim naçizane fikrim, alt yapının bütçesinin ayrı, sponsorlarının da ayrı 
olması. Genel bütçeye kattığınızda, şampiyonluk yarışında, A takımı önceliklidir. Ben fazla 
uzatmayayım, yani bir serzenişte bulunmak, içimi dökmek istedim. Şimdi bu kadarla 
yetiniyorum. Saygıdeğer Yönetim Kurulumuza söz veriyorum. Buyurun. Sayın İkinci Başkanımız 
Metin Öztürk, Yönetim Kurulu adına, şu anda Başkan yetkisi ile açıklamalarda bulunacak. 

Kulüp İkinci Başkanı Sayın Metin Öztürk 
Değerli Başkanlarım, değerli Divan Başkanım ve ekibi, kıymetli Yönetim Kurulu arkadaşlarım, 
kıymetli hazirun, ben çok fazla uzatmak istemiyorum. Hepimiz, bugün akşam keyifle final 
maçımızı izleyeceğiz. Şampiyon olamasak bile, hakikaten buraya kadar gelmek, bu bütçelerle 
çok önemli. O şubelerde emeği olan, yönetici arkadaşlarıma, takımın hocasına ve oyuncularına, 
gerçekten kocaman bir alkış daha rica ediyorum. Biz başkalarının 10’da 1’i bütçeleriyle yapıyoruz 
bunları. 
Sami Çölgeçen ağabeyim, 2 aydır, 3 aydır, 4 aydır, alt yapıyla ilgili ısrarla bir sunum istiyordu. Ne 
kadar haklı olduğunu, bugün Sayın Erden Timur’un sunumuyla gördük. Sami ağabeyim zaten çok 
deneyimli, bizden çok daha fazla biliyor bu işleri. Bazen her şeye birden koşarken, belki burada 
anlatamıyoruz, sunamıyoruz. Ama seçimden önce, zaten Sayın Erden Timur bunların 
sunumlarını yapmıştı. Şu anda da icrai faaliyetlere geçiyor, bizi destekleyen, yüreklendiren 
şeyler için Sami ağabeyime teşekkür ediyorum. Hasnun Galip ile ilgili konu şöyle abi. Tabii bir 
yığın önceliklerimiz vardı, Mecidiyeköy bunlardan bir tanesiydi. Florya, Kemerburgaz. Hasnun 
Galip şu an için önceliğimiz değildi. Orası biliyorsunuz, bir ikincil, Divan Başkanımız açıkladı, ikinci 
derece tarihi eserdi. Dursun Başkanımızla beraber, o vasıftan çıkarıldı. Hani Galatasaray’a bir 
değer yaratmak uğruna. Fakat bu 6 Şubat’ta olan depremle beraber, biz bir anda bir insani 
refleksle hareket ettik. Sadece Hasnun Galip için değil, yönetimde olan arkadaşlarımız, Sayın 
Eray Yazgan liderliğinde, Türkiye'nin her noktasına ulaşmaya çalıştılar. Sayın Erden Timur, 
Hatay’a gitti, neredeyse kamp kurdu. Biz, bir ay, iki ay, futbolu unuttuk, aklımıza bile gelmedi. 
100 tane tır, buradan gitti. Sayın Rıza Morova burada. Kendisine teşekkür ederim. 500 tane 
konteyner ev, hızla üretiliyor, bir kısmı Antep’e yerleştirildi, bir kısmı Kahraman Maraş’a geliyor. 
Yani bizim işimiz değil bunlar ama hepimiz toplumun bir parçasıyız ve kalıcı konutlar konusunda 
da Dursun Başkanımız çalışmaları yürütüyor, 250 kalıcı konut sözü verildi. Bu vatanın bir parçası 
olarak bunlara koşturuyoruz. Bu arada Lise Müdürümüzden de yönetimimize buradaki 
evlatlarımızın ailelerinin evleri de yıkıldı bilgisi geldi. Biz bunun üzerine ne yaparız dedik. Sportif 
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A.Ş. Yönetim Kurulu üyemiz Fatih Demircan kulüp 5 kuruş harcamasın, ne isteniyorsa, ben 
yapayım dedi. Dursun Başkanımızın aklına Hasnun Galip geldi. Geçici olarak, yani daha 
projelendirilmemişti ve orayı Fatih Demircan kardeşimiz, bir kuruş kulübe harcatmadan, içinden 
yaptı. 3 aile geldi, 20 aile gelebilirdi, 30 aile gelebilirdi. Sevindirici tarafını söyleyeyim. Demek ki 
diğerleri başını sokacak bir yer bulabildiler, kendi yerlerinde, kendi lokasyonlarında, bu 
tamamen Lisedeki öğrencilerimizin açıkta kalan ailelerini barındırmakla ilgiliydi. Oradaki vaka 
budur abi, tabii ki orayı projelendireceğiz, tabii ki Galatasaray’a bir değer yaratacağız ama bunun 
için biliyorsunuz belediyeden izin almak lazım, belli projeler yapmak lazım. Bunun için bütçe 
ayırmak lazım. Bu sadece 6 Şubat sonrası, her yere koşmaya çalıştık, bazılarını iyi becerdik, 
bazılarını iyi beceremedik, ama biz 3 milyon mu, 5 milyon mu toplarız dediğimiz, lisemizde 
yapılan bir bağış kampanyasında, 18 milyon orada olmak üzere, 3 milyon küsuru da internetten 
olmak üzere, 21 milyon topladık. Bu aslında sizlerin, aynı Galatasaray ailesinin büyüklüğünü 
gösteriyor. Biliyorsunuz bu zamana kadar bir sürü kampanya yapıldı, televizyon kampanyaları, 
söylenen paraların 5’te 1’i bile toplanamadı. Galatasaray hep söylediğinin, vadettiğinin üstünü 
yaptı, fazlasını yaptı. Biz bunları sizlerden öğrendik. Devam ediyoruz orada. 
Orada judo takımı kullanabilir mi? Kullanabilir, ama şu an zaten belki hatırlarsanız bir önceki 
divan toplantısında Dursun Başkanım söyledi. Geçen gün de Sayın Cibara’nın da bir demeci 
vardı. Stadımızın yanında, 62 dönüm arazi aldık, orada voleybolu, basketbolu, judosu, hepsi bir 
arada olacak. Yani bunu kalkıp şimdi, bir anda ya orada boş yer var deyip, Hasnun Galip’e 
koyarsak, kaynağı israf etmiş oluruz. Orayı daha farklı değerlendirmek lazım. Ama eksiğimiz 
varsa, tamamlayabilirim, söylediklerinizden. İltifatları biliyorsunuz, geçtik. O bizim görevimiz. 
Söylediniz, Sayın Erden Timur’la ilgili, yönetimle ilgili. Ben eksik bulduğunuz konuları 
cevaplıyorum sadece. 
Sayın Serhat Özalemdar, haklı olarak federasyonlarda bundan evvel çok temsil edilmiyorduk, 
şimdi de temsilci yok dedi. Yani bundan önceki yönetimler de elinden geldiğince temsil etmeye 
çalışıyor. Her kulüp kendi hakkının yendiğini iddia ediyor. Biz de aynı şeyleri söylüyoruz. Bundan 
sonra daha çok dikkat etmek lazım. Doğrudur zaten, görüşümüz o. Sadece futbolda değil, 
voleybolda da, basketbolda da, yüzmede de, kürekte de, yelkende de, çünkü hakkınızı 
savunmazsanız, hakkınızı yerler. 
Yani öyle bir hak adalet Türkiye'de maalesef öyle gidiyor. Sadece futbolda değil, voleybol, 
basketbol gibi branşlarda da alt yapıya önem verilmeli dedi. Zaten bunu planladık, işte dün, 
önceki gün, Sayın Cibara’nın demeçlerini gördünüz. Geçen ay başkanımız Sayın Dursun Özbek 
söyledi. 62 dönüm, bakın bu arazi, en az stadımız kadar önemli. Vadi İstanbul'dan buraya kadar 
geliyor. Bu yönetim döneminde başlayacak ve kulübün kaynakları kullanılmadan, inşallah bizden 
sonraki yönetimler de nihayetlendirecekler. Galatasaray’da hep devamlılık esas. Bir, KAP 
açıklamasını görmedim ama, tabii ki bir zararımız var. Sportif A.Ş.’nin bir zararından bahsetti. 
Biliyorsunuz zararlar bir güne ve bir yönetime ait değildir. Bizim işimiz, bunları sizden aldığımız 
yetkilerle en kısa sürede azaltmak. Biz seçim kampanyamızda da Zorlu PSM’de hatırlarsanız, 
bunları nasıl yok edeceğimizi anlatmıştık. Şimdi, birazdan Taner Aşkın ağabeyimin soruları veya 
konuşmaları içinde ona da yer vereceğim. Yani burada asıl olan Galatasaray’ın gayrimenkullerini 
satmak değil, bunları geliştirmek, zaten antrenman yaptığımız bir arazi vardı. Bunun diğer 40 
dönümünü satın aldık. Doğrudur. Banka kredisi ile aldık. Başka türlü alma şansımız yok. Kulübün 
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öyle bir kaynağı yok. Kendisi de uzun yıllar yöneticilik yaptı. Beraber 3 sene, tüzükte beraber 
çalıştık. Yani o benim ne kadar samimi olduğumu bilir, ben de kendisinin saygı duyduğum bir 
ağabey olarak, ne kadar samimi olduğunu bilirim. 
Dolayısıyla birbirimize sanki sihirbazlık yapıyor gibi anlatmaya gerek yok. Bu sorumlulukları nasıl 
yapabileceğimizi dilimiz döndüğünce anlatıyoruz. Biz sadece krediyle, 1 milyar 85 milyon artı 
KDV, 40 dönüm bir arazi almadık, bir de bizim kendi 20 dönüm arazimiz var. Kendisi de yıllarca 
müteahhitlik yaptı, Galatasaray’ımıza yöneticiliği döneminde, cebinden sarf ederek, özellikle 
Kalamış’ta çok ciddi katkılar sağladı, ben biliyorum. Buradaki yöneticilerin de gerekirse cebinden 
katkı sağlayacağını ama o aldığı sorumluluğa, sıkıntı getirmeyeceğini biliyor. Yani bu bahsedilen 
zararlar bir günde oluşmuş değil. Faizlerin ilavesiyle, zaten Başkanımız da hep anlatıyor. Bugün 
%10’lar civarında faizlerle, biz 400 milyon civarında faiz ödüyoruz. Yani ülkenin enflasyonunun 
%100’ün üstünde olduğu dönemlerde, büyük ihtimalde belki yakın gelecekte, bu 20’lere, 30’lara 
çıkacak. Bizim ödediğimiz faizler de 1,2 milyar liralara çıkacak. Bunun tek yolu, bu borcu ortadan 
kaldırmak.  
Şimdi Taner ağabeyin notlarına dönüyorum. İşte bu alınan cezalardan bahsediliyor. Zaten bizde 
yöneticiler konuşuyor, profesyonellerin çok konuşmamasına dikkat ediyoruz. Canları yandığı 
için, bazen futbolcularımız, profesyonellerimiz de, haklı olarak, profesyonel derken, hocadan 
bahsederek söylüyorum. Feveran ediyorlar. Çünkü çok fazla hakkımız yeniyor. Yani geçen sene 
13’üncü olan takımın, bu sene uça, uça, koşa koşa sizlerin gayretleriyle, bizlerin gayretleriyle, 
şampiyonluğa gideceğini kimse tahmin etmiyordu. Bugün tahmin edilemez bir şoku yaşıyorlar. 
7 senedir, 8 senedir şampiyon olamayanlar, burada söyleyeyim de bir de ben ceza yemeyeyim. 
Ceza almayan bir ben kaldım. Evet. Onun için biz bir ceza gelirse, kendi cebimizden ödüyoruz, 
yani kulübe bir şeyi olmuyor. Asıl olan tabii ceza yememek, ama o kadar çok planlı, organize bir 
faaliyet yürüyor ki, dikkat ediyoruz. Yurt dışı kulüpleri, nasıl finanse edeceğiz diye bir şey, değil 
mi Taner ağabey, siz de mi vardı? Sizin notunuzda mıydı? Yurt dışı kimin adına olacak diye, bu 
yurt dışında Erden Bey anlattı ya, 7, 8 ülkede, onu şöyle söyleyeyim. Kimsenin adına olan bir 
şeyin, Galatasaray bir parçası olmayacak. Olacaksa, Galatasaray’ın olacak. Sadece Erden Bey şu 
an cebinden bir fizibilite finansmanı yapıyor. Anlattığı o, biraz da burada mahcubiyet içinde 
anlattı. Bu iş kaça olur, ne olur, nerede yapmak lazım? Bunlar ancak biz borçları tamamladıktan 
sonra, yurt dışı bacağı için söylüyorum. Şu an fizibilite aşamasında. Orada Galatasaray alt yapı 
takımları, satın alarak, Erden Bey anlattı. Onun konusu, çok fazla girmeyeyim. Gerekirse, gelecek 
ay gelir bir daha anlatır. Evet. Şimdi yine önümüzde işte nakit akış tablonuzu, Taner ağabey şey 
yapın diyor, nakit akış tablonuzu bir düzenleyin diyor. Doğrudur, haklıdır. Mecidiyeköy’den 
istediğiniz gibi gelmiyor gibi, Allaha şükür istediğimiz gibi geliyor Taner abim, burada 
müjdeleyeyim. Hiçbir problem yok. O konuda müjdeyi vereyim ben size. Yakında yeni müjdeleri 
Başkanımdan duyacaksınız. Ben rol çalmayayım. Önümüzdeki seneler çok zor geçecek diyor, 
%100 haklı, %101 haklı, %1000 haklı. Ama Türkiye'de bunların altından kalkabilecek bir kulüp 
varsa, içiniz rahat olsun ki, bu sadece Galatasaray. Bunu herkes biliyor. Bunu diğer kulüp 
başkanlarıyla, bazen ben kulüpler birliği toplantısına katıldığımda da bize de söylüyorlar. Hatta 
biraz kıskanarak, biraz imrenerek, biraz da hafif bir müstehzi durumla. Oh, oh size imarlı arsalar 
veriliyor deniyor. Galatasaray’a kimse imarlı arsalar vermiyor. Galatasaray parasını ödeyip 
alıyor. Şu an antrenman yaptığı yeri alıyor. Yani gidip ihalesi açılmış, başkasına ait bir yeri 
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almıyor. Evet, UEFA’dan lisans alınamaz. Çok doğru. Bunları yapamazsanız, alamazsınız. Bugüne 
kadar bu gemi nasıl yüzdü diyorsunuz? Tahmin edersiniz, söylemeyeyim. Ama burada 
Başkanımızın büyük katkısı olduğunu biliyorsunuz, tahmin ediyorsunuzdur. Burada bir alacağınız 
varsa, bankalar birliği anlaşmasına göre, bu borcu ödemeden alamazsınız. 
Yani bundan önceki yönetim dönemlerinde, o yönetimi, bu yönetimi suçlayarak söylemiyorum. 
Çünkü Başkanım da bundan evvel başkandı yine. Pazartesi verirdiniz parayı, iki hafta sonra kredi 
alırdınız, paranızı geri alırdınız. Biz verdiğimiz paraları almıyoruz, içeride duruyor. Ola ki kulüp 
bütün borçlarından kurtulursa, o zaman alacağız. Elimiz değil, gövdemizle okkanın altında, ben 
hepiniz tanıyorsunuz rahmetli Süleyman Öztürk’ün oğluyum, biz hiçbir zaman her şeyimizi 
kaybederiz, paramız dahil. Onurumuzu kaybetmeyiz. Dursun Başkanımı biliyorsunuz ki, ikinci 
defa tekrar seçtiniz. Ekibi de görüyorsunuz, tanımadığınız kimse, yok. Evet, şöyle bakıyorum. 
Futbolculara gelecek yıllara ait, yapılacak ödemelerle ilgili izin alınmadığını söylüyor, Taner 
ağabeyim, bunun da bütçeye bir yük getireceğini söylüyor. Doğrudur. Ama nasıl bir inşaatçının 
ürünü arsa ve üstündeki emlaksa, kulüplerin ürünü de futbolcu. Futbolcu ile ne kadar uzun vade 
yaparsanız, özellikle bu Zaniolo gibi ya da Yusuf Demir gibi genç kardeşlerimizle, onların 
değerleri o kadar artıyor. Yani öbür türlü birken, 1,10 a satarsınız, ya da 0,90’a satarsınız, biri 5 
yapmanın yolu, hakikaten kıymetli olduğuna inanıyorsanız bunu en iyi Sami ağabeyim bilir. Uzun 
kontratlar yapacaksınız. Uzun kontratlar da ortalama 1 yıl 9 ay kalan yönetimlerin yani bizlerin 
yapabileceği şeyler değil. Yani o zaman, biz hep kontratları bir yıl yaparsak, ertesi gün bu 
kulübün kapısını kilitleriz.  
Kaydı kapalı üyelerden bahsetmiştiniz, bu her zaman vardı, yani bunlar tüzükle çözülecek 
konular. Çünkü yönetimler diyorum ya, geliyorlar yangının ortasına, yani biz şu an yangını 
söndürmekle meşgulüz. Zaten büyük ihtimalle Haziran ayında bir kanuna uydurmak için gereken 
bir tüzük genel kurulu yapacağız. Ama asıl genişletilmiş, genel kurulu divan yönetimine 
vereceğiz, onlar kendi komisyonlarını kuracaklar. Daha evvel İrfan Aktar Başkanımın döneminde 
de biz sizinle beraber, İrfan Aktar Başkanım bizi görevlendirmişti. Biz tüzük komisyonundaydık. 
Hakkını vererek, sabah akşam, rahmetli Mustafa Cengiz Başkan da dâhil, beraber çalıştık sizinle. 
Ama biliyorsunuz her şeyi komple yapayım dediğiniz zaman, bu işler çok uzun zaman alıyor. 1,9 
yıl olan ortalama bir yönetim ömründe de bunu yapmak mümkün değil. 
Sayın Can Çobanoğlu, teşekkür ediyoruz. Bizi destekleyen pek çok şey söyledi. Yine burada 
eleştiriye geliyorum. Benim de ilk eleştirdiğim konuydu. 3 evin ipoteklenmesi. Ben de dedim ki 
ya, biz kala kala buna mı kaldık? Ne oluyor? Bu şöyleymiş. Bankalar Birliğine, bundan önceki 
yönetim ve ondan önceki yönetim, bir ipotekleme yapmış, biz gelince, bunu aldığımız yetki 
çerçevesinde, sizden aldığımız yetki çerçevesinde, bunu update etmemiz gerekiyor. Bu zaten 
şartlı bir bağış olduğu için, zaten satılamıyor bunlar. Biz rehni update ettik. Yani bir öncekinin 
altına tekrar geldi, sizden aldığımız yetkiyle (Daha önce verilmiş yani bu yetkiler?) Evet. Yani biz 
herhangi bir yere ipotek etmedik. (Yalnız başkan böyle ifade etmedi, geçen konuşmasında.) peki, 
doğrusu bu. Doğrusu bu. Çünkü ben de sizinle aynı şeyi, yani orada su sporları için bağışlanmış 
bir yeri, niye biz ipotek ediyoruz dedim. Bunu bundan önceki yönetimleri de eleştirmemek lazım. 
Onlar da bizim bir parçamız. Onlara da demek ki o parayı vermek için, o dönem bankalar birliği 
öyle bir zorunluluk getirmiş. Ona imza atmazsanız da o parayı alamazsınız. Yani onun için, bu 
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yönetim, şu yönetim demeyelim, her yönetime sahip çıkalım. Bizden öncekilere de. Ama sebebi 
bu.  
 
Taner Aşkın 
Bir şey daha ilave edeyim, ben unuttum, kusura bakmayın. Dumankaya’da, Dumankaya’dan 
alınmış iki tane evimiz var. Dikkat edin. Bugünkü rakamlarla 20 milyona yakın değerleri var. Her 
ikisinin de. 2+1, 1+1, şu anda büro olarak kullanılıyor. Ne kadar kira alınıyor bilmiyorum. Ama 
öğreneceğim ne kadar kira alındığını, bunun da kontratı kısa zamanda bitiyor galiba. 
Dumankaya’da.  
 
Yönetim Kurulu Genel Sekreteri Eray Yazgan 
Çok az 4 daireden, yani toplasanız üst üste koyunca, 10 bin lira para toplamıyoruz, aylık kira 
bedeli. Şu an bir değerleme yaptık ve satış... 
 
Taner Aşkın 
Değerlerini söyleyeyim, o kiralar şu anda 10 bin liranın üstünde. 
 
Kulüp İkinci Başkanı Metin Öztürk 
Şöyle. Taner ağabeyim, şöyle toparlayalım hemen. Çünkü bir şeye gideceğiz. Taner ağabeyim 
çok haklı. Eray Bey de cevap verdi. Çok düşük bir kira alıyoruz ama siz de kiracınız vardır, ya da 
siz kiracısınızdır. Bir kontrata imza attığınız zaman, o kontrat süresi boyunca bir şey 
yapamıyorsunuz. Kontrat bittiğinde de 3 gün sonra tahliye edemiyorsunuz. İçinde kiracı olan bir 
yeri de kimse satın almak istemiyor. Ya da satın alırsanız, 20 milyonluk yeri 20 milyona almıyor.  
Evet. Sayın Can Çobanoğlu’nun o 3 evi ipoteği dışında, bir Florya forma işiyle ilgili şeyi vardı. 
Şöyle yine hep diyoruz ki yönetimlerde devamlılık esas. Ve ortalama 1,9 yıl kalıyoruz. Bizim 
burada yaptığımız, bir önceki yönetimin anlaştığı hukuk bürosuyla biz çalışmaya devam 
ediyoruz. Yani süreç devam ediyor. Süreç devam ederken, bizim yapacağımız bir değişiklik yanlış 
anlaşılır. Hem sürecin sağlıklı yürümesini engeller, hem de acaba bir tanıdıkları vardı da onlara 
mı iş verildi gibi bir yanlışlık olur. (Ben değişiklik yapın demedim ama) biliyorum, biliyorum, siz 
ayrıca bir de hukuken sizler niye müdahil olmuyorsunuz dediniz. Yani ben de bunu Başkanıma 
ileteceğim. Ama şu an biz bundan önce, bu davayı açan yönetimin, açtığı hukuk ofisi ile 
çalışmaya devam ediyoruz. 
Peki, Sayın İbrahim Göknar’ın İstanbul'a uğramadan, Avrupa’ya gidiyoruz diyor. Öyle değil, yani 
biz İstanbul'da sonuna kadar varız. Bakın, bu kadar kısa bir dönemde. Alt yapı ile ilgili 
söylüyorum. Bu kadar kısa bir dönemde, Çekmece’deki arazi tekrar ele alındı ve Çekmece’deki 
arazi biliyorsunuz bir göl havzasındaydı. Ve buraya hiçbir türlü yapılaşma dediğimiz, sporcunun 
soyunacağı, giyineceği yerden bahsediyorum. Bir şey yapılamıyordu. Şimdi onun tekrar yolu 
bulundu. Çünkü onun Başkanımız bir ekip oluşturdu, baktılar belli bir bölümüne biz soyunma 
alanları yapabiliyoruz. Yani göl havzasından daha uzakta. Ama Kemerburgaz da hızla ilerliyor. 
Oraya şu an çok ciddi yatırım yapılmaya başlandı. 6 Şubat depremi girmemiş olsaydı, biz Şubat 
ortasında sizleri de ağırlayacağımız görkemli bir temel atma yapacaktık. Şimdi neredeyse, çok 
ilerlemiş bir inşaatın temel atmasını yapacağız. Çünkü Galatasaray uçarak gidiyor, uçarak giden 
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bir şey, ne balonu bekler, ne alkışlamayı bekler, ne konfetiyi bekler. Galatasaray yoluna devam 
eder. Onun için biz alt yapıyla da ilgili çalışmalarımıza hızla devam edeceğiz. Biz buraya önce A 
takımı alacağız. 6 tane saha yapılıyor. Florya’da biliyorsunuz, bizim sadece 60 dönümümüz değil, 
20 dönümümüz daha var. Bir günde bütün Florya’da inşaat başlamayacak. Alt yapı orada 
çalışmaya devam edecek. A takımı bu tarafa geçecek. Ondan sonra da hangisi daha rantabl ise, 
yani Çekmece ise orası hızlanarak, ya da buraya yeni sahalar yapılacak. Bu menajerlik şirketi, ya 
da bu koordinasyon benim çok bildiğim bir konu değil. Yanlış bir cevap vermeyeyim, buna 
istiyorsa, Erden Bey cevap versin.  
Alt yapıya bütçenin binde birini harcamıyoruz dedi. Orada herhalde bir sürçü lisan oldu. Çünkü 
binde biri deyince, 60 bin dolar filan çıkıyor. Bizim 35 tane akademi personeli var. Bunların içinde 
antrenörler var, fizyoterapistler var. Biz altyapıya çok para harcıyoruz. Daha çok harcamalı 
mıyız? Evet Sayın Göknar’a katılıyorum. Daha çok harcamalıyız. Ama nereye yeteceksiniz? 
Hepsine yetmeye çalışıyoruz. 
Zaniolo’nun parasını, onu almayıp da alt yapıya yatırsaydınız denmiş. Bir görüştür. Kendi içinde 
bir mantığı olabilir. Bizim amacımız, bugüne kadar bizden önceki başkanların, Başkanımın 
döneminde de şampiyonluk yaşadık, büyük keyif aldık. Dünyanın en büyük rakipleriyle oynadık. 
Galatasaray her zaman şampiyonluğa yarışır. Bunun için yatırım yapacaksınız. Zanyola da ileride 
Galatasaray’a hem şampiyonluklar getirecek hem de ileride daha üst değere satabileceğiniz 
oyuncu. Bugün peki, bu paraya değil de, niye bu paraya Galatasaray’a geldi. Şimdi bugün biz 
kıymetli bir futbolcumuzu, rakip ne verirse versin, verir miyiz? Arda’yı verdik mi? Vermedik. 
Onlar da kendi aralarında kendi çekişmeleri var. Vermediler. Galatasaray’a verdiler. 
Galatasaray’da da şu an bence Zaniolo harika işler yapıyor. İnşallah devam edecek. Biz ondan 
katkı almaya devam edeceğiz. Günü gelir, iyi talibi çıkar. O zaman da değerlendiririz. 
TFF ve MHK istifa edilmeye davet edilmeli demiş, İbrahim Bey. İbrahim Bey herhalde bizim 
sosyal medyayı çok takip etmiyor. Biz, sabah akşam neyse, söylemiyorum. Geçiyorum. Cezanın 
sınırında. İbrahim Bey zorluyor, konuş cezayı al diyor. Teşekkür ediyorum, hürmet ediyorum. 
Saygılar sunuyorum. Mehmet Cansun Başkanımı, yaşattığı şampiyonluk için bir kere daha 
teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Metin Öztürk Başkana, detaylı açıklamaları için ve uzmanlık alanında bilmediği konuda da 
konuşmadığı için, hassaten teşekkür etmek istiyorum. Son söz üyeye aittir prensibi ile buyurun. 
Ama şeye dönmesin, karşılıklı soru cevaba dönmesin. Lütfen.  
 
İbrahim Göknar 
Estağfurullah ne demek, ne demek? Saygıyla, sevgiyle dinliyorum sayın ikinci başkanımızı. Sayın 
Metin Bey, bendeki rakam 375 bin dolar veya euro. Alt yapıya ayırdığınız miktar. 60 milyon 
dolarla baktığımız zaman, ben hesabımın doğru olduğunu tahmin ediyorum. Yanlışım varsa, 
bilahare bunu tabii ki düzeltiriz. Bunu söyleyeyim. İkincisi, İstanbul derken, ben tesislerden 
bahsetmedim. Alt yapı için burada gördüğüm son derece güzel, değerli, Avrupa projesini, kaldı 
ki, siz dediniz ki, borçlarımız bittikten sonra, yani uzun vadeli bu projeyi, doğru algıladıysam, 
peki. Özür dilerim. Tamam. Benim demek istediğim işte bu mevcut alt yapımızı, hani önce, öyle 
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bir şey yapmak istemiştim, yani İstanbul'a uğramadan önce. Yoksa elbette çok başarılı şeyler 
yapıyorsunuz. Son söylemek istediğim de zannederim çok açık söyledim. Kelimelerin 
labirentinde dolaşmayalım. Net olarak buradan istifa edin diyelim demeye çalıştım. Yoksa ben 
sosyal medyada, çok özür dilerim biraz kinayeli ama, çip takmış durumdayım. Neyin, kimin, 
nerede, hangi yönetici, hangi Galatasaraylı, hangi taraftar, hangi grup, neler yapıyor, çok iyi 
takip ediyorum. Benim söylemeye çalıştığım, yönetimimizin, bakın Galatasaraylı üyeler, bu 
konuda TFF yi yani çok yanlış ama mahkemeye bile veriyorlar. Ya da MHK’yi, bu güzel bir şey 
mi? Artık beni lütfen bu şekilde konuşturmayın. Çok teşekkür ederim, sağ olun.  
 
Yönetim Kurulu İkinci Başkanı Sayın Metin Öztürk 
Sosyal medya derken, kulübümüzün resmi hesaplarından bahsediyoruz. Burada .... 
 
İbrahim Göknar 
Ediyorum efendim, onu da ediyorum. Çok teşekkür ederim. Sağ olun. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Katkıları için teşekkürler, Sayın İbrahim Göknar’a. Divan toplantımızın bugünkü oturumunu 
kapatmadan, iki noktayı hatırlatmak istiyorum. Bir, Mayıs ayı divan toplantımız ülke seçiminden 
sonra, bazı şeyleri daha net görebiliriz. Mesela döviz kurları, bütçeler anlamında, 17 Mayıs 
3’üncü Çarşamba olacak. Onun dışında, önümüzdeki hafta, ki bayram, şeker bayramında, 
hepinize sağlık, huzurlu ve mutlu bir bayram diliyorum. Oturumu kapatıyorum. 
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